
Rada Miejska Ciechocinka 

 

Protokół nr 1/2024 

I Sesja w dniu 6 maja 2024 r. – część I  

 

Obrady I części sesji rozpoczęto 6 maja 2024 o godz. 10:00, a zakończono  

o godz. 12:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Dziarski 

2. Dariusz Jaworski 

3. Marcin Majchrzak 

4. Robert Marzec 

5. Alicja Murawiec 

6. Aldona Nocna 

7. Agnieszka Rybczyńska 

8. Karolina Rytter 

9. Daniel Skibiński 

10. Sebastian Sobieraj 

11. Zbigniew Stawiszyński 

12. Marcin Strych 

13. Dariusz Szadłowski 

14. Krzysztof Zakrzewski 

15. Piotr Zakrzewski 

AD. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

- p. D. Jaworski - radny senior - Witam bardzo serdecznie wszystkich na 

pierwszej sesji IX kadencji Rady Miejskiej Ciechocinka w latach 2024-2029. Na 

podstawie ustawy o samorządzie gminnym, jako najstarszy wiekiem, przypada mi 

zaszczyt i obowiązek przeprowadzić pierwszą sesję nowo wybranej Rady 

Miejskiej Ciechocinka - do czasu wyboru jej Przewodniczącego. Gratuluję 

wszystkim Radnym. Gratuluję wszystkim Radnym wyboru i liczę, że wspólnie 

spełnimy oczekiwania naszych wyborców, poprzez podejmowanie działań 

służących mieszkańcom, którzy nas wybrali oraz gościom Ciechocinka. Na 

podstawie listy obecności stwierdzam, że jest obecnych 14 radnych, a więc jest 

kworum i obrady są prawomocne.  

 



 

 

Ad. 2. Ślubowanie radnych 

 

- p. D. Jaworski - Drugim punktem porządku obrad jest złożenie ślubowania 

przez radnych. Przed przystąpieniem do wykonania mandatu, radni składają 

ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty 

wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie 

może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. Odczytam 

nazwiska radnych według kolejności alfabetycznej. Czy są jakieś pytania do tego 

tematu? Nie widzę. W związku z tym przystępujemy do ślubowania. Proszę 

wszystkich o powstanie. 

 

Radny senior odczytuje rotę ślubowania, a następnie nazwiska radnych.  

 

„Wierny Konstytucji i Prawu Rzeczpospolitej Polskiej ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców.” 

- p. Tomasz Dziarski - Ślubuję. 

- p. Dariusz Jaworski - Ślubuję. 

- p. Marcin Majchrzak - Ślubuję. 

- p. Robert Marzec - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg 

- p. Alicja Murawiec - Ślubuję. 

- p. Aldona Nocna - Ślubuję. 

- p. Agnieszka Rybczyńska - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg 

- p. Karolina Rytter - Ślubuję. 

- p. Daniel Skibiński - Ślubuję. 

- p. Sebastian Sobieraj - nieobecny 

- p. Zbigniew Stawiszyński - Ślubuję. 

- p. Marcin Strych - Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.  

- p. Dariusz Szadłowski - Ślubuję. 

- p. Krzysztof Zakrzewski - Ślubuję. 

- p. Zakrzewski Piotr - Ślubuję. 

 

Ad. 3. Ślubowanie Burmistrza 

 

- p. D. Jaworski - Objęcie obowiązków przez Burmistrza następuje również  

z chwilą złożenia wobec Rady ślubowania. Proszę Pana Jarosława Jucewicza  

o złożenie ślubowania. 

- p. Burmistrz J. Jucewicz - Obejmując urząd Burmistrza Ciechocinka, 

uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 

sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców miasta. 



 

- p. D. Jaworski - Dziękuję. Od tego momentu stanowimy Radę Miejską 

Ciechocinka wraz z Burmistrzem Ciechocinka Jarosławem Jucewiczem. Proszę 

usiąść. Mamy te chyba najtrudniejsze, może nie najtrudniejsze punkty za sobą. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad 

 

- p. D. Jaworski - W tej chwili przystępujemy do punktu następnego. Przyjęcie 

porządku obrad. Czy są jakieś uwagi do tego porządku, który został 

przedstawiony? Proszę, radny Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, chciałbym zgłosić wniosek formalny 

o wprowadzenie do porządku obrad wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta. 

- p. D. Jaworski - Czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Nie widzę. Musimy to 

formalnie przegłosować - ten wniosek. Proszę, kto jest za tym wnioskiem? Przez 

tablety głosujemy? Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad - wybór Wiceprzewodniczącego   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Robert Marzec, Alicja Murawiec, Aldona 

Nocna, Daniel Skibiński, Zbigniew Stawiszyński, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

PRZECIW (4) 

Marcin Majchrzak, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Marcin Strych 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Sobieraj 

 

- p. D. Jaworski - Stwierdzam, że wniosek został przyjęty. 10 głosów za, 4 głosy 

przeciw. Dziękuję. Bardzo przepraszam. Czy są jeszcze jakieś inne propozycje do 

porządku obrad? Nie ma.  

- p. D. Jaworski - Punkt szósty. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady - tak 

zmieniamy i punkt siódmy - przejęcie przez Przewodniczącego Rady obrad od 

radnego seniora, zakończenie obrad pierwszej sesji. Przejęcie przez 

Przewodniczącego Rady prowadzenia obrad od radnego seniora - później będzie? 

Po wyborze Wiceprzewodniczącego? To punkt siódmy będzie - wybór 



Wiceprzewodniczącego. Zgadza się? Punkt siódmy - wybór Wice-

przewodniczącego. Punkt ósmy - zakończenie.  
 
 

Ad. 5. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 

 

- p. D. Jaworski - W tej chwili proszę o podawanie kandydatów. Słucham, Pani 

radna Rybczyńska. 

- p. A. Rybczyńska - Na Przewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka 

proponuję Pana radnego Marcina Strycha.  

- p. D. Jaworski - Czy są jakieś inne kandydatury? Proszę, radny Skibiński. 

- p. D. Skibiński - Chciałbym zgłosić na Przewodniczącego Rady kandydaturę 

Pana Dariusza Jaworskiego. 

- p. D. Jaworski - Czy są jeszcze jakieś inne kandydatury? Nie widzę. Dziękuję, 

to zamykam listę. Są dwie kandydatury na Przewodniczącego Rady. W tej chwili 

musimy przyjąć też regulamin głosowania na Przewodniczącego. Czy Pan Strych 

wyraża zgodę? 

- p. M. Strych - Wyrażam zgodę.  

- p. D. Jaworski - W tym wypadku ja też wyrażam zgodę. To przechodzimy do 

punktu przyjęcie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. Czy 

mamy regulaminy przed sobą? Każdy ma regulamin? Więc przystępujemy do 

głosowania nad regulaminem. Proszę, przystępujemy do głosowania. Dobrze, 

zanim przystąpimy do głosowania, odczytam regulamin głosowania do wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

„1. Głosowanie jest tajne i radni głosują na kartkach opatrzonych pieczęcią Rady 

Miejskiej. 

2. Karty do głosowania przygotowuje komisja skrutacyjna powołana przez Radę 

Miejską, wpisując na nich nazwiska i imiona kandydatów w kolejności 

alfabetycznej.  

3. W przypadku zgłoszenia jednej kandydatury na Przewodniczącego Rady, na 

karcie do głosowania obok imienia i nazwiska kandydata z prawej strony znajdują 

się dwie kratki, z których jedna jest u góry oznaczona napisem „jestem za 

wyborem”, druga „jestem przeciw wyborowi”.  

4. Głosowanie, w przypadku o którym mowa w ustępie trzecim, polega na 

postawieniu znaku „x” w jednej z kratek z prawej strony obok imienia i nazwiska 

kandydata.  

5. W przypadku zgłoszenia więcej niż jednej kandydatury na Przewodniczącego 

Rady Miejskiej, na karcie do głosowania obok imienia i nazwiska każdego 

kandydata z prawej strony znajduje się jedna kratka.  

6. Głosowanie w przypadku, o którym mowa w ustępie 5 polega na postawieniu 

znaku X w kratce z prawej strony obok imienia i nazwiska jednego kandydata.  

7. Przy ustalaniu wyników głosowania obowiązuje zasada bezwzględnej 



większości głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady. 

8. Głos uważa się za nieważny, jeżeli: 

- na karcie do głosowania postawiono znak „x” w więcej niż jednej kratce   

w przypadku zgłoszenia jednej kandydatury lub na karcie do głosowania 

postawiono znak „x” przy więcej niż jednym imieniu i nazwisku,  

w przypadku zgłoszenia więcej niż jednej kandydatury, 

- karta jest przedarta, przekreślona lub uszkodzona w sposób uniemożliwiający 

ustalenie wyników głosowania. 

9. W przypadku gdy: 

 a) nie postawiono znaku „x” w kratce przy imieniu 

nazwisku kandydata w przypadku zgłoszenia jednej kandydatury lub  

b) nie postawiono znaku „x” w kratce przy imieniu i nazwisku żadnego 

kandydata. W przypadku zgłoszenia więcej niż jednej kandydatury, uznaje się, że 

radny wstrzymał się od głosu. 

10. Karty z głosami komisja skrutacyjna zbiera do opieczętowanej urny. 

11. Wyniki głosowania przedstawia komisja skrutacyjna, opisując je w protokole 

podpisanym przez wszystkich członków komisji.  

12. Z wynikami głosowania Radę zapoznaje Przewodniczący komisji 

skrutacyjnej lub wyznaczony przez niego członek komisji. 

13. Protokół Komisji wraz z kartkami do głosowania stanowi załącznik do 

uchwały o wyborze Przewodniczącego Rady.” 

To jest cały protokół. W tym momencie przystępujemy do głosowania. Czy Panie 

i Panowie radni są za takim regulaminem?  

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, gdzie będziemy głosować? Czy 

możemy wyjść do pokoju obok?  

- p. D. Jaworski - W tej chwili głosujemy regulamin tylko.  

- p. D. Szadłowski - Ale co do kwestii regulaminu, czy możemy wyjść po prostu 

zagłosować nie przy stole?  

- p. D. Jaworski – Myślę, że tak, nie widzę przeszkód. Każdy weźmie swoją 

kartkę i skreśli w zacisznym miejscu. Nie mamy gablot, tak jak jest przy 

wyborach.  

- p. mec. A. Rakowicz - Przepraszam, Panie Przewodniczący. Rada obraduje na 

sali, głosowanie odbywa się na sali.  

- p. D. Jaworski - Ale jeśli jest głosowanie tajne, to radni nie chcą, żeby jeden 

drugiemu zaglądał przez ramię. Trzeba było czytać i dopiero będziemy głosować 

regulamin. 

- p. mec. A Rakowicz - Pan sekretarz przygotuje parawan, każdy będzie miał 

zapewnione indywidualne miejsce, gdzie nie będzie wpływu. 

- p. D. Jaworski - OK, bo to o to nam chodzi. Nie o jakieś tajemnice. Tylko, żeby 

jeden drugiemu nie zaglądał przez ramię. 

- p. K. Zakrzewski - Panie Przewodniczący. Ja proponuję tak jak ostatnio, jak 

mieliśmy sesję. Jeszcze poprzedniej kadencji. Głosowaliśmy w rogu, gdzie Pani 

z Biura Rady była. Właśnie urna i parawan był, i tam głosowaliśmy.  



- p. D. Jaworski - Zaraz będzie parawan i każdy wejdzie sobie za parawan. 

- p. mec. A. Rakowicz - Pan Przewodniczący będzie wyczytywał imiennie. Ta 

osoba będzie wchodziła za parawan, dokonała skreślenia i wrzucała do urny,  

i wracała na miejsce. 

- p. D. Jaworski - Ale musimy przegłosować jeszcze regulamin. Jesteśmy gotowi 

do głosowania nad regulaminem? Musieliśmy go odczytać. Więc przystępujemy 

do głosowania nad regulaminem. Nad regulaminem głosowania o wyborze 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. Proszę. Regulamin. Panie muszą 

przygotować kartki. No to też chwilę potrwa. W tej chwili głosujemy regulamin. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia regulaminu wyboru przewodniczącego  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Sobieraj 

 

- p. D. Jaworski - Informuję że wszyscy radni są za. 14 głosów za przyjęciem 

regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka, dziękuję. 

W tej chwili proszę podawać kandydatury do komisji skrutacyjnej. Bardzo proszę, 

Pani radna Rybczyńska. 

- p. A. Rybczyńska - Ja proponuję kandydaturę radnego Krzysztofa 

Zakrzewskiego. 

- p. D. Jaworski - Czy kandydat Zakrzewski wyraża zgodę? 

- p. K. Zakrzewski - Wyrażam i jednocześnie wnioskuję o wyznaczenie do komisji 

skrutacyjnej Pani Agnieszki Rybczyńskiej.  

- p. A. Rybczyńska - Wyrażam zgodę. 

- p. D. Jaworski - Proszę, radny Skibiński. 

- p. D. Skibiński - Chciałbym zgłosić kandydaturę Pani Murawiec.  

- p. D. Jaworski - Czy Pani Alicja Murawiec wyraża zgodę?  

- p. A. Murawiec - Tak, dziękuję. 

- p. D. Jaworski - Dziękuję. Czy są jeszcze inne kandydatury? Musimy przyjąć  

i przegłosować. Cała Rada przegłosowuje wybór komisji. Tak, proszę bardzo. Kto 



jest za takim składem komisji, to znaczy Pani Agnieszka Rybczyńska, Pani Alicja 

Murawiec i Pan Krzysztof Zakrzewski? 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru komisji skrutacyjnej 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Sobieraj 

 

- p. D. Jaworski - Stwierdzam, że Rada Miejska jednogłośnie wybrała komisję 

skrutacyjną do wyborów Przewodniczącego Rady Miejskiej. Czy Panie mogą już 

rozdać kartki?  

- p. mec. A. Rakowicz - Panie Przewodniczący, Komisja Skrutacyjna powinna się 

ukonstytuować i to przedstawiciele komisji rozdają kartki.  

- p. D. Jaworski - Jasne, to proszę, komisja pójdzie na stronę  i ukonstytuuje się. 

- p. Burmistrz - To może faktycznie, Panie Przewodniczący zrobić 5 minut 

przerwy, bo to idzie cały czas na live. Jeżeli faktycznie tam prace jeszcze są 

zaawansowane, to Panie Przewodniczący może faktycznie 5 minut przerwy na 

przygotowanie? 

- p. D. Jaworski - Jeśli radni mają taką wolę, to proszę bardzo, zrobimy 5 minut 

przerwy. No to głosujemy? Już chwilę czekamy na to. Kartki wydrukować, 

poprzecinać. Potem sprawdzić. Jest bliżej, jak dalej końca. Dobrze, komisja w tej 

chwili już pokaże wszystkim, że urna jest pusta. Zakładamy plombę wyborczą. 

Członkowie komisji oddają kartki. Będę wyczytywał po kolei alfabetycznie, jak 

przy ślubowaniu i każdy może wejść za kotarę i skreślić, i wrzucić kartę do 

głosowania. Tak, proszę rozdać karty. Aha, no dobrze, bo było pytanie, czy ta 

kamera… Czy ktoś nie będzie widział gdzieś w świecie, kto jak głosuje. Na 

pewno jest wyłączona, tak? Dobrze. Wszyscy otrzymali karty do głosowania? To 

proszę, przystępujemy do głosowania. Pierwszy - Dziarski Tomasz. Drugi -

Jaworski Dariusz. Proszę Majchrzak Marcin. Przygotowuje się Marzec Robert. 

Murawiec Alicja. Przygotowuje się Aldona Nocna. Przygotowuje się Agnieszka 

Rybczyńska i Karolina Rytter. Następnie Daniel Skibiński. Sobieraj Sebastian 

nieobecny. Przygotowuje się Zbigniew Stawiszyński. Przygotowuje się Marcin 



Strych. Następnie w gotowości - Dariusz Szadłowski. Przygotowuje się 

Zakrzewski Krzysztof. I przygotowuje się Zakrzewski Piotr. Czy Zakrzewski 

Piotr wrzucił kartkę? Dobrze, to teraz komisja skrutacyjna zajmie się swoją 

powinnością, a my - 5 minut przerwy. 

 

Przerwa  

 

- p. D. Jaworski - Proszę przedstawiciela komisji skrutacyjnej o przeczytanie 

protokołu. 

- p. A. Rybczyńska - Komisja skrutacyjna w składzie: Agnieszka Rybczyńska - 

Przewodniczący Komisji, Alicja Morawiec - członek, Krzysztof Zakrzewski - 

członek, stwierdza co następuje: „Na 15 radnych miejskich, obecnych jest 

14radnych, Głosowało 14 radnych. Głosów ważnych oddano 12. Głosy nieważne 

oddano 2. Były nieważne dlatego, że nie było nic zaznaczone na tych kartkach. 

Wyniki głosowania:  

Dariusz Jaworski  - 4 głosy. 

Strych Marcin - 8 głosów. 

Komisja skrutacyjna stwierdza, że Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Ciechocinka w kadencji 2024 - 2029 zostaje radny Marcin Strych”. 

- p. D. Jaworski - Gratuluję wyboru na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ciechocinka. Może odczytam uchwałę. Uchwała nr I/2/24 Rady Miejskiej 

Ciechocinka z dnia 6 maja 2024 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Ciechocinka: 

„§ 1. Stwierdza się, że głosowaniu w tajnym na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Ciechocinka wybrano Pana Marcina Strycha. 

2. Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały.  

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Przewodniczący obrad Dariusz Jaworski”.  

Teraz poczekamy na uroczystość. Proszę powstać.  

 

Ad. 6. Przyjęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego 

Seniora. 

 

- p. D. Jaworski - Dziękuję Państwu serdecznie. Proszę Pana Przewodniczącego 

o przejęcie obrad i dalsze prowadzenie. 

- p. M. Strych, Przewodniczący Rady Miejskiej - Dziękuję bardzo, jestem 

zaszczycony. Chciałbym sprostać temu zadaniu jak najlepiej. Jestem do Państwa 

dyspozycji i bardzo dziękuję za okazane zaufanie. Będę Przewodniczącym Was 

wszystkich. Bardzo dziękuję raz jeszcze. Czy ktoś chciałby zgłosić jakiś wniosek 

formalny? Tak? Pani Agnieszka Rybczyńska, proszę. 

- p. A. Rybczyńska - Składam wniosek o przerwę w obradach. 

- p. p. M. Strych, Przewodniczący Rady Miejskiej - Przyjmuję wniosek  

i zarządzam przerwę do dnia 9 maja do godziny 10:00. 



- p. mec. A. Rakowicz - Jeśli mogę, są dwa wnioski formalne. Wniosek o przerwę 

i ta przerwa to jest tylko przerwa w obradach. A również o przeniesienie sesji i to 

jest wniosek o zmianę porządku obrad, bo to jest kolejny dzień. W związku z tym 

Państwo przyjęli w uchwale najpierw wybór Przewodniczącego i pięciominutowa 

przerwa wymaga głosowania, bo to jest wniosek formalny. Każdy z wniosków  

o przerwę: czy pięciominutową, czy odroczenie sesji na inny dzień, będzie 

wymagał głosowania Państwa przez Radę.  

- p. Przewodniczący - Panie Mecenasie, ponieważ nie mam tutaj przy sobie 

laptopa chciałem zarządzić 5 minut przerwy, jeżeli Państwo poprosicie, żebym 

mógł zapoznać się z dalszą częścią planu w obradach. Także 5 minut przerwy. 

Poproszę. 

- p. mec. A. Rakowicz - Tak, to jest techniczna przerwa. Nie, to nie jest odroczenie. 

Tak jak teraz była przerwa na obliczenie głosów. 

 

Przerwa  

 

- p. Przewodniczący - Wznawiam obrady. Poproszę o doprecyzowanie wniosku 

formalnego Panią Radną. 

- p. A. Rybczyńska - Ja odwołuję swój wniosek formalny, ponieważ Pan 

Przewodniczący zarządził przerwę. Była przerwa, którą zarządził 

Przewodniczący, więc swój wniosek odwołuję. 

- p. Przewodniczący - Czy są jakieś inne wnioski? Jeżeli nie, to ja zgłoszę wniosek 

formalny o przerwę w posiedzeniu. Doprecyzuję go - przerwę do dnia 9 maja do 

godziny 10:00. Jak Państwo widzicie, nie ma  

z nami dziś wszystkich radnych, żeby umożliwić również radnemu, który jest 

nieobecny, głosowanie nad wyborem Przewodniczącego. I to jest wniosek 

formalny, który chciałem zgłosić. Czyli zarządzam głosowanie. 

- p. D. Jaworski - Mam wniosek przeciwny. 

- p. mec. A. Rakowicz - Wniosek przeciwny będzie rozpatrzony w trybie 

głosowania. Wniosek o przerwę w obradach jest wnioskiem dalej idącym,  

w związku z tym, podlega głosowaniu jako pierwszy. Jeśli nie uzyska większości, 

obrady będą kontynuowane. 

- p. D. Jaworski - Ale 9 maja też może wszystkich nie być. Na pewno nie będzie. 

- p. mec. A. Rakowicz - Nie prowadzi się dyskusji, zgodnie ze statutem, nad 

wnioskiem formalnym.  

- p. D. Jaworski - Jasne.  

- p. Przewodniczący - Czy możemy zarządzić głosowanie? 

- p. K. Zakrzewski - Panie Przewodniczący mogę na chwileczkę? Wniosek jest za 

odroczeniem do dnia 9-tego, tak? 

- p. Przewodniczący - Tak. 

- p. K. Zakrzewski - Dziękuję. 
 

Głosowano w sprawie: 



wniosku formalnego o przerwę w obradach 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Majchrzak, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, 

Marcin Strych 

PRZECIW (9) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Robert Marzec, Alicja Murawiec, Daniel 

Skibiński, Zbigniew Stawiszyński, Dariusz Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, 

Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Sobieraj 

 

- p. Przewodniczący - W związku z wynikiem głosowania, kontynuujemy obrady. 

Za 5 głosów, przeciw 9, bez głosów wstrzymujących się. 

 

Ad. 7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady 

 

- p. Przewodniczący - Jesteśmy w punkcie wybór Wiceprzewodniczącego Rady. 

Możemy zacząć od regulaminu, rozumiem. Szanowni Państwo, w związku z tym 

będziemy teraz głosować regulamin wyboru Wiceprzewodniczącego. Czy Panie 

Mecenasie mam obowiązek odczytania? Chyba, że ktoś wniesie sprzeciw. Jeżeli 

nie - przyjmiemy ten sam ze zmianą tylko, że na Wiceprzewodniczącego, nie na 

Przewodniczącego. Nie widzę sprzeciwu, w takim razie proponuję skład Komisji 

Skrutacyjnej taki sam, jak przy wyborze Przewodniczącego Rady. Jeśli nie 

usłyszę sprzeciwu uznaję, że wniosek będzie przyjęty. Nie widzę, dziękuję. W 

takim razie proszę o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego. Pierwszy 

był Pan radny Zakrzewski. 

- p. K. Zakrzewski - Dziękuję. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo radni, 

Panie Burmistrzu. Składam kandydaturę Pana Tomasza Dziarskiego na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej kadencji 2024 - 2029.  

- p. Przewodniczący - Czy Pan radny Dziarski wyraża zgodę na kandydaturę? 

- p. T. Dziarski - Panie Przewodniczący, tak - wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, w drugiej kolejności zgłosił się Radny Skibiński. 

- p. D. Skibiński - Ja chciałbym zgłosić kandydaturę Pana Dariusza Jaworskiego 

na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

- p. Przewodniczący - Czy Pan Jaworski wyraża zgodę? 

- p. D. Jaworski - Tak - wyrażam. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Pani Karolina Rytter. 



- p. K. Rytter - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado chciałam 

złożyć kandydaturę Pani Aldony Nocnej na Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani Aldona Nocna wyraża zgodę? 

- p. A. Nocna - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić kandydaturę na 

Wiceprzewodniczącego? Nie widzę, w takim razie komisję skrutacyjną proszę  

o ukonstytuowanie się, a ja ogłaszam przygotowanie kart do głosowania. A ja 

ogłaszam przerwę do momentu ukonstytuowania się komisji. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Wznawiam obrady i proszę komisję skrutacyjną  

o zaprezentowanie urny i przedstawienie wyników. Przepraszam, szanowni 

Państwo. Na kartkach musi być: Wiceprzewodniczący. Ogłaszam 5 minut 

przerwy, aby komisja skrutacyjna mogła poprawić karty do głosowania. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Wznawiamy obrady. 

- p. D. Jaworski - Chciałbym zgłosić wniosek formalny dotyczący tego, że 

wybory na Przewodniczącego mogły być przeprowadzone niezgodnie  

z regulaminem, który odczytaliśmy. 

- p. Przewodniczący - Proszę rozwinąć.  

- p. D. Jaworski - Chodzi mi o karty do głosowania. Czy były opatrzone 

pieczęcią? 

- p. Przewodniczący - Proszę Pana Mecenasa. 

- p. mec. A. Rakowicz - Oczywiście otrzymali Państwo karty do głosowania 

nieopieczętowane. Oddaliście głosy, ale komisja po wyjęciu, każdą kartę, 

przystawiła pieczątkę, potwierdzając.   

- p. D. Jaworski - Po głosowaniu nie można stawiać pieczątek. Karta była 

nieważna.  

- p. mec. A. Rakowicz - Jeśli zgłasza Pan wniosek formalny o powtórzenie 

głosowania, to nie ma problemu. 

- p. D. Jaworski - Zgłaszam wniosek formalny o powtórzenie głosowania. 

- p. mec. A. Rakowicz - Teraz musimy zatrzymać się.  

- p. Przewodniczący - Czy ktoś ma inny wniosek jeszcze, może dalej idący? 

- p. D. Jaworski - Z tego względu, że było na nieważnych kartach do głosowania 

przeprowadzone głosowanie. W regulaminie jest wyraźnie napisane. 

Opieczętowane. 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo. W związku z takim faktem zarządzam 

przerwę i będziemy powtarzać głosowanie na Przewodniczącego. 

 

Przerwa  



 

- p. M. Strych - Dobrze, proszę o ciszę. Wznawiam obrady. Czy komisja 

skrutacyjna przygotowała karty do głosowania? Czy są opatrzone pieczęcią? 

Szanowni Państwo, będę odczytywał teraz radnych i będę ich prosił o podejście  

i zagłosowanie. Dziarski Tomasz. Kolejny - Jaworski Dariusz. Majchrzak Marcin. 

Następnie Marzec Robert. Murawiec Alicja. Nocna Aldona. Rybczyńska 

Agnieszka. Rytter Karolina. Skibiński Daniel. Sobieraj Sebastian jest nieobecny, 

więc Stawiszyński Zbigniew. Teraz ja głosuję. Poproszę Dariusza Szadłowskiego. 

Zakrzewski Krzysztof. Zakrzewski Piotr. Zakończyliśmy głosowanie. Poproszę 

komisję skrutacyjną o przeliczenie głosów i zarządzam przerwę. 

 

Przerwa  

 

- p. M. Strych - Wznawiam obrady i poproszę przedstawiciela komisji 

skrutacyjnej o odczytanie wyniku głosowania.  

- p. A. Rybczyńska - Wyniki powtórnego głosowania. Na 15 radnych miejskich 

obecnych jest 14 radnych. Głosowało 14 radnych. Głosów ważnych oddano 14. 

Głosów nieważnych oddano zero. Wyniki głosowania:  

Jaworski Dariusz - 5 głosów za,  

Strych Marcin - 9 głosów za. 

Komisja skrutacyjna stwierdza, że Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Ciechocinka kadencji 2024 - 2029 zostaje Marcin Strych. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, rzadka to sytuacja, ale rozumiem, Panie 

Mecenasie, że wada prawna, która spowodowała nieopieczętowanie kart do 

głosowania, została w tym momencie usunięta. Dobrze, dziękuję. W takim razie 

będziemy głosować teraz kandydatury zgłoszone na Wiceprzewodniczącego 

Rady. Przypominam, że zgodnie ze statutem paragraf 19 ustęp 1, Rada Miejska 

Ciechocinka ma jednego Wiceprzewodniczącego. Zarządzam krótką przerwę. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Czy wszystkie karty posiadają pieczęcie? Proszę jeszcze  

o sprawdzenie. Rozumiem, że wszystkie. W związku z tym, pozwolę sobie 

wyczytać w kolejności alfabetycznej nazwiska i imiona radnych i poproszę  

o podejście do urny. Dziarski Tomasz. Jaworski Dariusz. Majchrzak Marcin. 

Marzec Robert. Murawiec Alicja. Nocna Aldona Rybczyńska Agnieszka. Rytter 

Karolina. Skibiński Daniel. Stawiszyński Zbigniew. Marcin Strych. Szadłowski 

Dariusz. Zakrzewski Krzysztof i Zakrzewski Piotr. Tak, poproszę komisję 

skrutacyjną o zabranie urny, przeliczenie głosów i następnie zapoznanie nas  

z protokołem głosowania. Zarządzam krótką przerwę. 

 

 

 



Przerwa  

 

- p. Przewodniczący - Proszę o ciszę, wznawiam obrady i poproszę  

o zaprezentowanie wyników głosowania. 

- p. A. Rybczyńska - Protokół Komisji Skrutacyjnej wyborów na 

Wiceprzewodniczącego Rady. „Komisja Skrutacyjna w składzie: Agnieszka 

Rybczyńska - Przewodnicząca Komisji, Alicja Murawiec - członek, Krzysztof 

Zakrzewski - członek, stwierdza co następuje. Na 15 radnych Rady Miejskiej 

obecnych jest 14 radnych. Głosowało 14 radnych. Głosów ważnych oddano 14. 

Głosów nieważnych oddano 0. 

Wyniki głosowania: 

Tomasz Dziarski - 6 głosów za,  

Dariusz Jaworski - 3 głosy za, 

Aldona Nocna - 5 głosów za”. 

Nie uzyskano bezwzględnej większości głosów, więc nie ma wyniku na ten 

moment, dziękuję.  

- p. Przewodniczący - Dziękuję komisji skrutacyjnej. Szanowni Państwo.  

W związku z brakiem rozstrzygnięcia w tym punkcie, chciałem jeszcze raz złożyć 

wniosek formalny o to, abyśmy odroczyli dzisiejszą sesję do dnia 9 maja do 

godziny 10:00. Poproszę Panów informatyków o przygotowanie tego głosowania. 

Proszę o oddawanie głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku formalnego o odroczenie obrad 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Majchrzak, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, 

Marcin Strych 

PRZECIW (9) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Robert Marzec, Alicja Murawiec, Daniel 

Skibiński, Zbigniew Stawiszyński, Dariusz Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, 

Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Sobieraj 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo. W związku z tym, że 5 radnych było 

za takim wnioskiem, 9 przeciw - ponowimy jeszcze raz głosowanie, poprzez 

zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczącego Rady, a ja zapytam tylko Pana 



Mecenasa jak długo będziemy w ten sposób procedować tę sesję, jeżeli nie będzie 

kolejnych rozstrzygnięć.  

- p. mec. A. Rakowicz - Macie Państwo w porządku obrad wybór 

Wiceprzewodniczącego. W związku z tym, zrealizowanie tego porządku polega 

na wyborze tego Wiceprzewodniczącego. Jeśli Państwo nie przyjmujecie wniosku 

formalnego o odroczenie posiedzenia, celem dokonania konsultacji, zawiązania 

klubów, ustalenia, to tak długo, aż Państwo wybierzecie. Aż  - przepraszam - 

powiem: biały dym, czyli konklawe dokona wyboru nowego 

Wiceprzewodniczącego. 

- p. Przewodniczący - Rozumiem, że w związku z tym wynikiem głosowania 

musimy raz jeszcze dokonać próby wyłonienia Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej. W związku z powyższym proszę o zgłaszanie kandydatur. Jako 

pierwszy zgłosił się Pan Zakrzewski Krzysztof, słucham. 

- p. K. Zakrzewski - Zgłaszam  ponownie Pana Tomasza Dziarskiego na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka. 

- p. Przewodniczący - Czy Pan Tomasz Dziarski wyraża zgodę? 

- p. T. Dziarski - Panie Przewodniczący, konsekwentnie wyrażam zgodę, 

dziękuję.  

- p. Przewodniczący -  Dziękuję. Kto jeszcze chciałby zgłosić kandydata tudzież 

kandydatkę? Pan Radny Skibiński. 

- p. D. Skibiński -  Ja chciałbym zgłosić kandydaturę Dariusza Jaworskiego na 

zastępcę do Rady Miasta.  

- p. Przewodniczący - Czy radny Jaworski wyraża zgodę? 

- p. D. Jaworski - Tak, wyrażam. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Kto jeszcze chciałby zgłosić? 

- p. K. Rytter - Zgłaszam ponownie kandydaturę Pani Aldony Nocnej na 

Wiceprzewodniczącą. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani Aldona Nocna wyraża zgodę? 

- p. A. Nocna - Tak, wyrażam. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, Pan Dariusz Szadłowski, słucham. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, ja tyko tak się zgłaszałem, bo nie 

wiem. Bo w poprzedniej Radzie była taka sytuacja, że kiedy się zgłaszało, 

podświetlał mi się mikrofon. Pan Przewodniczący udzielał głosu, ja się zgłosiłem 

jako pierwszy. Pan mi nie udzielił głosu, dlatego pozwalam sobie tylko tę formułę 

wypowiedzieć. Ja natomiast przed przystąpieniem do jakiegokolwiek głosowania 

chciałbym zarządzić 5 minut. Poprosić, wniosek formalny o 5 minut przerwy, 

ażeby przeprowadzić konsultacje wewnątrz radnych. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Jeśli nie ma sprzeciwu, co do tego wniosku, to 

przyjmuję ten wniosek i zarządzam 5 minut przerwy, i zarządzam konsultacje. Jak 

Państwo chcą, mogą się Państwo konsultować. 

 

 

 



Przerwa  

 

- p. Przewodniczący Zaczekamy na Pana Mecenasa, żeby nie było to później 

podważane. Jeżeli będą jakieś pytania, wątpliwości natury prawnej. 

Przypominam, że byliśmy w punkcie zgłaszania kandydatów i kontynuujemy. 

Czy oprócz tych kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady, które padły, czyli 

Pan Dziarski, Pan Jaworski, Pani Nocna ktoś jeszcze chciał zgłosić kandydata? 

Słucham, Pan Jaworski.  

- p. D. Jaworski - Ja bym chciał wycofać swą kandydaturę.  

- p. Przewodniczący - Dobrze. W związku z tym zostały dwie kandydatury. Pan 

Dziarski i Pani Aldona Nocna. Czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić kandydata na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej? Jeżeli nie, to poproszę w tym punkcie 

komisję skrutacyjną o dokonanie czynności związanych z wyborem 

Wiceprzewodniczącego. Ogłaszam krótką przerwę. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Proszę już o ciszę, wznawiam sesję. Proszę komisję 

skrutacyjną o zaprezentowanie najpierw pustej urny, a następnie odczytanie 

protokołu. Przepraszam, rozdanie kart do głosowania opatrzonych pieczęciami 

Rady Miejskiej. Szanowni Państwo - ta sama procedura. Będę odczytywał 

nazwiska radnych. Prosił o podejście, oddanie głosu. Pierwszy Pan Tomasz 

Dziarski. Jaworski Dariusz. Majchrzak Marcin. Marzec Robert. Murawiec Alicja. 

Nocna Aldona. Rybczyńska Agnieszka. Rytter Karolina. Skibiński Daniel. 

Stawiszyński Zbigniew. Marcin Strych. Szadłowski Dariusz. Zakrzewski 

Krzysztof i Zakrzewski Piotr. Dziękuję. Poproszę Komisję skrutacyjną o ustalenie 

wyników głosowania, a ja zarządzam 5 minut przerwy. 

 

Przerwa  

 

- p. Przewodniczący - Proszę o ciszę. Wznawiam obrady, proszę  

o zaprezentowanie protokołu. 

- p. A. Rybczyńska - Wyniki drugiego głosowania na Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej kadencji 2024-2029. Na 15 Radnych Rady Miejskiej obecnych 

jest 14 radnych. Głosowało 14 radnych. Głosów ważnych oddano 14. Głosów 

nieważnych oddano 0. 

Wyniki głosowania: 

Tomasz Dziarski - 9 głosów za,  

Aldona Nocna - 5 głosów za. 

Komisja skrutacyjna stwierdza, że Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej 

Ciechocinka kadencji 2024- 2029 zostaje Tomasz Dziarski. 

- p. Przewodniczący - Proszę o zabranie głosu Pana Tomasza Dziarskiego. 



- p. T. Dziarski - Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. Dziękuję przede wszystkim osobom, które na 

mnie zagłosowały. Zazwyczaj miałem taką tendencję, żeby pewne rzeczy 

komentować i otwarcie o nich mówić. Dzisiaj wyjątkowo się powstrzymam  

i  postaram się udowodnić, że rola Wiceprzewodniczącego Rady Miasta jest taką 

funkcją, której też podołam. Podołam podołać. Niech tak będzie. Dziękuję.  

- p. Przewodniczący - Ja zapraszam w takim razie Radnego Tomasza Dziarskiego, 

żeby usiadł tutaj koło mnie. A osobiście gratuluję. Z Panem Radnym znamy się  

z poprzedniej kadencji Rady Miejskiej. Liczę na dobrą, merytoryczną współpracę. 

Gratuluję. Szanowni Państwo. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, 

jeszcze zanim zakończę, chciałbym bardzo uprzejmie podziękować, przeprosić za 

wszelkie potknięcia. Jest to dla mnie nowa rola. Oczywiście trema też. Mam 

nadzieję, że kolejne sesje będą dużo sprawniejsze. Chciałem bardzo podziękować, 

jeszcze raz pogratulować Panu Tomaszowi Dziarskiemu i oficjalnie zakończyć 

obrady pierwszej sesji Rady Miejskiej. 

- p. Burmistrz - Panie Przewodniczący. Może Państwo radni byście rozważyli 

jednak zrobienie przerwy w obradach tej sesji do terminu, który będzie Państwu 

pasował? Następnie my byśmy materiały przygotowali, bo z naszej strony 

należałoby zmienić, czy podjąć uchwałę o powołaniu nowego Skarbnika 

Ciechocinka plus są uchwały. Czyli o powołaniu Komisji, z tego względu, że 

jesteśmy gdzieś w okresie wytężonej pracy i te delegacje, które należałoby przez 

Radę przyjąć bez konieczności zwołania sesji w trybie nadzwyczajnym, czy też 

zwoływania w trybie normalnym, gdzie następna sesja by się mogła odbyć nie 

wcześniej niż 14 dni od momentu przesłania, czy zwołania sesji w trybie 

normalnym. Dlatego z punktu takiego roboczego - tej przerwy, która 

spowodowana była chociażby wyborem nowych władz miasta, żeby taką 

możliwość w tym momencie rozważyć.  

- p. Przewodniczący - Dobrze, czy ktoś chciałby w takim razie złożyć wniosek 

formalny o przerwę, wraz ze wskazaniem terminu, do kiedy ta przerwa miałaby 

trwać? 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, składam wniosek formalny o zmianę daty, 

przerwę w obradach i zmianę daty z odpowiednią godziną, która by pasowała 

wszystkim Państwu. 

- p. Przewodniczący - Panie Radny, potrzebuję konkretną datę i godzinę, żebyśmy 

mogli głosować. 

- p. R. Marzec - Przepraszam, 10 maja o godzinie 13:00. 

- p. Przewodniczący - Na godzinę 11:00, z tego co wiem, to Rada Seniorów. 

- p. Burmistrz - To na 13:00. Inaczej, na pewno ta sesja potrwa i ona będzie długa, 

więc może na poniedziałek wtedy. Tym bardziej, że Urząd w piątek pracuje do 

godziny 14:00, więc myślę, że lepszym rozwiązaniem byłby jednak poniedziałek 

albo wtorek, bo wtedy Pan Mecenas też jest i Urząd dłużej pracuje. 

- p. R. Marzec - To 14 maja. Tak jest, to składam wniosek formalny z datą 14 

maja, godzina 13:00. Urząd pracuje dłużej. 



- p. Przewodniczący - 14 maja, godzina 13:00. Wniosek formalny, który w takim 

razie poddaję pod głosowanie. 

- p. D. Szadłowski - Może inaczej, czy wszystkim pasuje, bo tutaj jeden wniosek 

formalny. Ja może ręcznie zagłosuję Panie Przewodniczący, bo wyłączyłem już 

tablet. Ja jestem przeciw. 

- p. Przewodniczący - W każdym razie proszę odnotować do protokołu głos 

przeciwny radnego Szadłowskiego. 
 

Głosowano w sprawie: 

wniosku formalnego o przerwę w obradach do dnia 14 maja 2024 r. o godzinie 

13:00 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja Murawiec, 

Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

PRZECIW (4) 

Tomasz Dziarski, Aldona Nocna, Daniel Skibiński, Dariusz Szadłowski 

NIEOBECNI (1) 

Sebastian Sobieraj 

 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Szanowni Państwo, 10 głosów za i 4 głosy 

przeciwne. Więc wniosek zyskał akceptację. W związku z powyższym, ogłaszam 

przerwę w obradach do dnia 14 maja i wznowienie nastąpi o godzinie 13:00. 

Dziękuję w takim razie i proszę o powstanie. Nie zamykamy, ale powstać można. 

 

II cześć sesji – kontynuacja w dniu 14 maja 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 14 maja 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:20 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Dziarski 

2. Dariusz Jaworski 

3. Marcin Majchrzak 

4. Robert Marzec 



5. Alicja Murawiec 

6. Aldona Nocna (spóźniła się) 

7. Agnieszka Rybczyńska 

8. Karolina Rytter 

9. Daniel Skibiński 

10. Sebastian Sobieraj 

11. Zbigniew Stawiszyński 

12. Marcin Strych 

13. Dariusz Szadłowski 

14. Krzysztof Zakrzewski 

15. Piotr Zakrzewski 

Ad. 1. Wznowienie obrad 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, wznawiam posiedzenie pierwszej sesji 

Rady Miejskiej Ciechocinka kadencji 2024 /2029. Proszę osoby, które jeszcze nie 

kliknęły na swoich tabletach o zgłoszenie, celem sprawdzenia kworum. Proszę  

o potwierdzenie informatyków. Na sali jest obecnych czternastu z piętnastu 

radnych. Szanowni Państwo, bardzo serdecznie witam zarówno Państwa radnych, 

jak i Pana Burmistrza, Panią Wiceburmistrz, Pana kandydata na Skarbnika, Pana 

radcę Prawnego, dyrektorów, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy 

Miejskiej Ciechocinek, wszystkich gości, przedstawicieli prasy i oczywiście 

serdecznie witam przedstawicielki Biura Organów Samorządowych, które będą 

pomagać w organizacji dzisiejszego posiedzenia.  

 

Ad. 2. Złożenie ślubowania radnego Sebastiana Sobieraja 

 

Szanowni Państwo, z uwagi na nieobecność radnego Sebastiana Sobieraja, 

pozwolę sobie rozpocząć od odebrania ślubowania na radnego, dlatego poproszę 

wszystkich o powstanie. Jednocześnie informuję, że ślubowanie odbywa się w ten 

sposób, że po wyczytaniu przeze mnie roty, radny wypowiada słowo „ślubuję”. 

Ślubowanie może być złożone również z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż 

Bóg”. Odczytuję rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i Prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie  

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców”. 

- p. S. Sobieraj - Ślubuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuje bardzo. Stwierdzam, że odebraliśmy ślubowanie 

od radnego Sobieraja.  

 

Ad. 3. Wniosek o zmianę porządku obrad 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, spieszę poinformować Państwa, że 

wpłynęły następujące wnioski do Przewodniczącego Rady związane  



z dzisiejszym posiedzeniem. Pozwolę sobie przybliżyć ich treść. Są to dwa 

wnioski. Pierwszy wniosek Pana Burmistrza z prośbą, aby na podstawie artykułu 

20 ustęp 5 ustawy o samorządzie gminnym rozszerzyć porządek obrad dzisiejszej 

sesji o podjęcie uchwał w sprawie odwołania i powołania Skarbnika Miasta. 

Zasadność podjęcia tych uchwał zawarta jest w uzasadnieniu projektów, które 

zostały przedłożone Państwu w załączeniu do tych uchwał. Mają je Państwo na 

swoich tabletach w e-sesji. Drugi wniosek, który skierowała na moje ręce Pani 

radna Aldona Nocna. Pozwolę sobie go przeczytać: „Uprzejmie proszę  

o usprawiedliwienie spóźnienia na dzisiejsze posiedzenie Rady Miejskiej, które 

jest spowodowane koniecznością uczestnictwa w egzaminie państwowym. 

Jednocześnie proszę o umożliwienie mi wzięcia udziału w powołaniach do 

komisji Rady Miejskiej. Sądzę, że pojawię się na sesji około godziny piętnastej”. 

Także szanowni Państwo, jeżeli będą Państwo uprzejmi, ja chciałbym 

zaproponować zmiany do porządku obrad dzisiejszej sesji. Zmiany polegałaby na 

wprowadzeniu do porządku kolejnych następujących punktów. Dziś będziemy 

zgodnie z wolą Pana Burmistrza procedować ten wniosek, czyli wprowadzenie 

punktu rozszerzenia porządku o rozpatrzenie projektu o uchwalę o odwołaniu 

Skarbnika Miasta. Następnie podjęcie uchwały o powołaniu Skarbnika Miasta. 

Następnie proponuję, abyśmy rozszerzyli porządek obrad o sprawę wyboru 

Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji i jej Przewodniczącego. W dalszej kolejności 

w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej i jej Przewodniczącego, następnie  

w sprawie wyboru składu osobowego pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Następny punkt w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Ciechocinka. Przed 

komisjami. W punkcie czwartym. Następnie w punkcie piątym - na temat wyboru 

komisji. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, czy ja mogę zadać pytanie? 

- p. Przewodniczący - Tak. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję. Bo tak naprawdę teraz mówimy o wynagrodzeniu 

Pana Burmistrza. Ma być przed komisjami, a wydaje mi się, że każda komisja, 

przede wszystkim ukonstytuowana Komisja Finansowa powinna ona zająć się  

w głównej mierze rozpatrzeniem tej uchwały. To jest jedna rzecz. Druga rzecz. 

Mam pytanie: dlaczego Komisja Rewizyjna jest w porządku obrad 

zaproponowana jako druga, skoro jest najważniejszą komisją i powinna być 

wybierana jako pierwsza? Nie rozumiem intencji, dlatego moje pytanie. Trzecie 

pytanie, które odnosi się do tego, że nie widzę w porządku obrad projektu uchwały 

odnoszącego się do diet radnych, o których była rozmowa. Jak domniemam, 

projekt ten miał być wniesiony do porządku dzisiejszych obrad, a go tutaj też nie 

widzę. Stąd te moje trzy pytania. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Zacznę może od końca ostatniego projektu. W formie 

ostatecznej nie otrzymałem, dlatego nie zostanie wprowadzony do porządku, po 

prostu z przyczyn czysto technicznych i formalnych. Szanowni Państwo, na 

tabletach otrzymaliście porządek. W sprawie wyboru Komisji, Skarg, Wniosków  

i Petycji jest to pierwsza propozycja uchwały, którą będziemy podejmować. 



Następnie jest Komisja Rewizyjna i następnie są pozostałe uchwały, czyli tak, jak 

Państwo mają na tabletach ten porządek. Jeżeli Pan uważa, że Komisja Rewizyjna 

jest w jakiś sposób jest ważniejsza, to prosiłbym o uzasadnienie. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, ja zadałem pytanie, a Pan 

odpowiedział mi pytaniem na pytanie. Ja prosiłem o uzasadnienie, dlaczego 

Komisja Rewizyjna, skoro ona ma największe uprawnienia ze wszystkich 

Komisji i zawsze jest wybierana jako pierwsza, jeśli mamy wybieranie 

poszczególnych komisji stałych. Moje pytanie: dlaczego Komisja Skarg jest 

ważniejsza według Pana Przewodniczącego od Komisji Rewizyjnej? Dlaczego 

ona ma być wybierana jako pierwsza? Rozumiem, że Pan tak zaproponował, więc 

ja się pytam dlaczego. 

- p. T. Dziarski - Można Panie Przewodniczący odpowiedzieć? 

- p. Przewodniczący - Proszę. 

- p. T. Dziarski - Jeśli można Darku, takie małe wyjaśnienie. W wersji papierowej 

i na tablecie myślę, że wkradł się błąd techniczny. Albowiem pod cyfrą 3 jest 

sprawa wyboru Komisji Rewizyjnej. Natomiast pod cyfrą 4 jest wybór Komisji 

Skarg i Wniosków. Jest przestawiona kolejność. Natomiast, jeśli chodzi  

o kolejność cyfrową, jest właściwie i uważam tak jak Ty, że powinien najpierw 

być wybór Komisji Rewizyjnej i szczerze nie ma co tu więcej dywagować, która 

komisja jest ważniejsza. Uważam, że pierwsza będzie Komisja Rewizyjna. Jest 

pod numerem 3. Pod numerem 4, czyli w dalszej kolejności jest Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji. Także będzie tak jak wspomniałeś i tak jak sugerujesz. 

Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Jeszcze poproszę Pana Mecenasa, aby się odniósł. 

- p. mec. A. Rakowicz - Szanowni Państwo, obie komisje są równorzędne. Nie ma 

komisji ważniejszej i mniej ważnej. Komisja Skarg i Wniosków być może jest 

ważniejsza, bo dotyczy skarg i wniosków mieszkańców. Zaś Komisja Rewizyjna 

to jest komisja, która weryfikuję pracę Burmistrza i pod tym względem nie 

dotyczy bezpośrednio mieszkańców, ale przygotowanie porządku obrad, jest to 

wyłączna prerogatywa Przewodniczącego. To on przedstawia porządek obrad. 

Zaś Państwo możecie w głosowaniu nad porządkiem obrad, zgodnie z artykułem 

20 w ustawie o samorządzie gminnym dokonać zmiany bezwzględną większością 

głosu ustawowego składu Rady. 

- p. D. Skibiński - A ja mam pytanie. To czyli w trakcie trwania sesji możemy 

zmieniać porządek obrad, tak? Bo rozumiem, że sesja nie jest zamknięta i trwa. 

- p. mec. A. Rakowicz - Odczytam artykuł: „Po otwarciu sesji Przewodniczący 

stawia pytania o ewentualne wnioski w sprawie zmiany porządku obrad”  

i ustęp 2: „Wprowadzenie zmian porządku obrad następuje na zasadach 

określonych przepisem prawa”. To jest statut, a przepis prawa w artykule 20 

ustęp 1a: „Rada Gminy może wprowadzić zmiany porządku bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady”. 

- p. D. Jaworski - Ale kiedy?  

- p. mec. A. Rakowicz - Ustawa nie mówi. 



- p. D. Jaworski - To rozumiem z tego, że w każdej chwili możemy zmienić 

porządek obrad? 

- p. mec. A. Rakowicz - Jeśli Państwo przegłosujecie - tak. Bezwzględną 

większością. 

- p. D. Jaworski - A wracając do tych komisji, jeśli mogę. Komisja Rewizyjna 

jest oznaczona pod numerem 3. Komisja Skarg i Wniosków jest 4. Także chyba 

nie ma problemu. 

- p. Przewodniczący - Dobrze, czy ktoś wnosi uwagi do tego porządku? 

- p. Burmistrz - Ja, Panie Przewodniczący jak mogę, bo tutaj Pan radny zadał 

pytanie odnośnie tej uchwały dotyczącej diet. My ją mamy szanowni Państwo 

przygotowaną. Według naszej oceny, nie wiem jak Państwo uważacie, my się 

dostosujemy. W tej uchwale są potrącenia diet dotyczące nie udziału radnych  

w komisjach, sesjach itd. Uważam, że powinniście Państwo tę uchwałę 

przedyskutować. Nawet jeżeli będzie to się wiązało z tym, że będzie trzeba  zrobić 

przerwę. My tę uchwalę mamy przygotowaną, jeśli są w wstanie Państwo ją 

dzisiaj omówić merytorycznie, się zgodzić na jej treść w takiej formie, jaka 

została wspólnie z Panem Przewodniczącym przedstawiona… Myślę, że Państwo 

możecie ją dzisiaj podjąć, to od Państwa decyzji zależy. Chciałbym powiedzieć, 

że my już mamy gotowy wzór tej uchwały dla Państwa. 

- p. D. Jaworski  - To możemy byśmy się z tym zapoznali w przerwie? Z wzorem 

tej uchwały. 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, no to jeżeli pojawiają się wątpliwości 

dotyczące kolejności wyboru tych komisji, ponieważ pojawiła się tutaj błędną 

numeracja na tabletach, ja proponuję może podać pod głosowanie, czy najpierw 

będziemy wybierać Komisję Skarg Wniosków i Petycji czy Komisję Rewizyjną. 

Panie Mecenasie, czy możemy tak? 

- p. mec. A. Rakowicz – Tak. 

- p. Przewodniczący - I w ten sposób po prostu będzie jasność, jaka jest Państwa 

wola, w jakiej kolejności będziemy procedować te komisje. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, chyba nie ma potrzeby. Mamy porządek. 

Po prostu wkradła się literówka. Mamy numer 3 i numer 4. Myślę, że nie 

powinniśmy tego tak specjalnie rozważać. 

- p. Przewodniczący - W takim razie, czy ktoś wnosi jakiś wniosek o to, żeby 

zmienić ten porządek zaproponowany? Czyli najpierw Komisja Rewizyjna, 

później Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Jeśli będą takie wnioski, ja podam 

pod głosowanie. Radny Zakrzewski, proszę. 

- p. K. Zakrzewski - Panie Przewodniczący, Pan teraz mówi o tym, żebyśmy 

głosowali w takiej wersji, czytam: Komisja Rewizyjna wpierw, tak? Następnie 

Komisja Skarg i Wniosków - głosowanie. Następnie wynagrodzenie Burmistrza, 

tak? 

- p. Przewodniczący - Jeszcze pozostałe komisje statutowe. 

- p. K. Zakrzewski - Dobrze. 



- p. Przewodniczący - Ale też w kolejności: Komisja Oświaty, Komisja 

Finansowa… 

- p. K. Zakrzewski  - Dobrze, ale… Panie Przewodniczący, mogę? Jeżeli Pani 

Aldona Nocna do nas złożyła wniosek, to myślę, że wypadałoby pójść na rękę, 

tak jak zrobiliśmy to przed tygodniem. Zrobiliśmy przerwę, aby radny Sebastian 

Sobieraj był na tej sesji, tak samo uczestniczył w głosowaniu do komisji, więc  

w tym momencie bądźmy po prostu fair wobec Pani Aldony Nocnej, aby mogła 

przedstawić swoje kandydatury do komisji. 

- p. Przewodniczący - Oczywiście Panie radny. Ja też przewiduję przerwę w tym 

punkcie, aby umożliwić Pani radnej udziału w wyborach. 

- p. D. Jaworski - Ale w międzyczasie wynagrodzenie Burmistrza możemy 

omówić, przegłosować przed wyborem komisji. 

- p. Przewodniczący - Potrzebujemy akceptacji ze strony komisji tej uchwały. 

Szanowni Państwo, to żeby uporządkować i żeby po prostu wszyscy zgodnie 

przystali na porządek. Przeczytam go jeszcze raz. Jeżeli będzie jakaś wątpliwość, 

to poproszę wtedy podnieść rękę i będziemy dalej dyskutować, zanim nie utrzemy 

jakiegoś schematu postępowania. W takim razie rozszerzymy porządek obrad  

o podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika. Następnie podjęcie uchwały 

w sprawie powołania Skarbnika. Następnie uchwała w sprawie wyboru Komisji 

Rewizyjnej i Przewodniczącego. W dalszej kolejności Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji jej Przewodniczącego. Dalej Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Promocji Miasta. Następnie Finansowo-Budżetowa, planowania  

i współpracy gospodarczej. Następnie Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia  

i Polityki Społecznej. Ostatnia - Komisja Komunalna i Porządku Publicznego.  

W dalszej kolejności procedowalibyśmy uchwałę w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza. Na tym byśmy zakończyli dzisiejsze posiedzenie. Pan 

Radny Zakrzewski. 

- p. K. Zakrzewski - Ja tylko teraz patrzę, że w naszym projekcie uchwały Pan 

przeczytał najpierw Komisję Oświaty, a następnie Finansową. Nie wiem, czy to 

coś zmieni, ale jeżeli mamy w projekcie najpierw Komisję Finansową, to myślę, 

że wypadałoby, żeby tak jak w tym porządku jest, wybrać komisję. 

- p. M. Strych - Dobrze, przychylam się w takim razie. Komisja Finansowo-

Budżetowa przed Komisją Oświaty. Z tym zastrzeżeniem, że zrobimy przerwę, 

aby umożliwić Pani radnej dotarcie na posiedzenie. Pan radny Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Ja dziękuje za te 

wyjaśnienie. Dobrze, że udało nam się dojść do porozumienia i dziękuję za 

przychylenie się do tego, aby Komisja Rewizyjna była w pierwszej kolejności. 

Dziękuje za wyjaśnienie. Panie Burmistrzu, odnośnie projektu uchwały 

dotyczącej diet radnych, że jest takowa przygotowana, ale krótko mówiąc: 

zaproponowany porządek obrad nie przewiduję w dzisiejszym dniu procedowania 

tej uchwały. Panie Przewodniczący, Pan przeczytał porządek obrad i w tym 

porządku nie ma takiego projektu uchwały. 



- p. Przewodniczący - Panie radny, zarówno ja, jak i Państwo nie byliście w stanie 

się fizycznie zapoznać z tym projektem przed dzisiejszym posiedzeniem, dlatego 

nie odważę się wnieść na sesję uchwały, której nie jestem w stanie w żaden sposób 

sygnować swoją osobą. Czy jeszcze jakieś pytania, co do porządku? 

- p. D. Skibiński - Co do projektów uchwał. Rozumiem, że wybieramy tylko 

przewodniczących, tak? Bez zastępców tych dwóch w Komisji Rewizyjnej  

oraz Skarg i Wniosków, bo tak jest tu w uchwale, że stwierdza się w głosowaniu 

jawnym wybór na Przewodniczącego i później w drugim punkcie stwierdza się  

w głosowaniu jawnym wybór na członków komisji. 

- p. Przewodniczący - Pan Mecenas za chwileczkę to wyjaśni. 

- p. mec. A. Rakowicz - Dobrze, ja proszę o kilka minut przerwy, zanim to tutaj 

wyjaśnię. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji.  

W międzyczasie Pan Mecenas śpieszy z wyjaśnieniem odnośnie kwestii 

Przewodniczących i Wiceprzewodniczących, i w jaki sposób, i w których 

komisjach jest to wymagane uchwałą, co znaczy, żeby tam był wskazany 

Przewodniczący. 

- p. mec. A. Rakowicz - Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, zasady  

i tryb działania Komisji Rewizyjnej określa statut Gminy i analogiczny zapis 

dotyczy Komisji Skarg i Wniosków. Zasady i działanie Komisji Skarg  

Wniosków i Petycji określa statut Gminy. Statut Gminy w paragrafie 65 stanowi: 

„pracami Komisji kieruje jej Przewodniczący lub zastępca Przewodniczącego 

wybrany przez członków danej komisji”. W tym stanie faktycznym i prawnym 

Rada dokonuje wyboru członków komisji i Przewodniczącego komisji,  

a następnie w ramach ukonstytuowania się, komisja może wybrać zastępcę 

Przewodniczącego. Dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Czyli szanowni Państwo, jeżeli dobrze rozumiem, w tych 

dwóch statutowych komisjach obligatoryjnie Rada wybiera Przewodniczącego  

i członków, a kwestia - kto spośród osób, które wejdą z danej komisji zostanie 

Wiceprzewodniczącym, jest wewnętrzną sprawą komisji. Dobrze rozumiem? 

- p. mec. A. Rakowicz - Tak. 

- p. Przewodniczący - Dobrze, w pozostałych komisjach wybieramy członków. 

Komisje konstytuują się i spośród swojego składu wybierają zarówno 

Przewodniczących, jak i Wiceprzewodniczących. Czy są do tego jakieś pytania? 

Dobrze, nie widzę. W takim razie czy jeszcze są jakieś albo wnioski albo punkty 

dyskusji? Pierwszy się zgłosił Pan Krzysztof Zakrzewski. 

- p. K. Zakrzewski - Panie Przewodniczący, w rozmowach z radnymi, siedzą obok 

mnie, zapomnieliśmy także o wprowadzeniu punktu 5 - to jest informacja  

o dyżurach radnych w 2024 roku. O tym Pan nie wspomina. 



- p. Przewodniczący - Panie radny, tę informację zostawiam na koniec i nie 

wymaga ona formy uchwały, dlatego będzie też poddana dyskusji z Państwem. 

Także proszę się o to nie martwić. Radny Marzec. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, zgłaszam wniosek formalny o zmianę 

porządku obrad odnośnie ustalenia zasad, w jakich przysługują radnym diety oraz 

zwrot kosztów podróży służbowej. Z uwagi na to, że dostaliśmy tutaj już 

materiały o przygotowanym projekcie uchwały. Wszyscy radni w trakcie  

w przerwy zapoznali się z dokumentem i w dalszej części byśmy chcieli nad tym 

procedować. 

- p. Przewodniczący - Dobrze, ja tylko w kwestii formalnej. Czy wszyscy  

z Państwa otrzymali projekt tej uchwały, o której mówił radny Marzec? 

Rozumiem, że nie było za dużo czasu, żeby się z nią zapoznać, ale jeżeli nie 

zobaczę sprzeciwu, to rozumiem, że wyrażają Państwo wolę, aby wprowadzić do 

porządku ten punkt. Nie widzę takiego sprzeciwu, dlatego pytam o jeszcze kolejne 

punkty, uchwały lub wnioski do porządku obrad, zanim podsumuję porządek  

i poddam go pod głosowanie. Dobrze, w takim razie, proszę Państwa pozwolę 

sobie jeszcze raz przytoczyć ten porządek, tak aby wszystko było jasne dla 

wszystkich Państwa radnych. Więc uwzględniając wniosek Pana Burmistrza 

rozszerzamy porządek o uchwałę dotyczącą odwołania Skarbnika, uchwałę 

dotyczącą powołania Skarbnika. Następnie w sprawie wyboru Komisji 

Rewizyjnej i Przewodniczącego, w dalszej kolejności w sprawie wyboru Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i jej Przewodniczącego. Następnie w sprawie wyboru 

składu osobowego pozostałych komisji stałych Rady Miejskiej, w tym Komisji 

Finansowo-Budżetowej, Planowania i Współpracy Gospodarczej, Oświaty, 

Kultury, Sportu i Promocji Miasta. Dalej Komisji Uzdrowiskowej oraz Zdrowia  

i Opieki Społecznej, i jako ostatnia - Komisja Komunalna i Porządku 

Publicznego. To w tym punkcie dotyczącym składu i poszczególnych komisji. 

Następnie byłaby uchwala w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Ciechocinka.  

W 7 punkcie byłaby to uchwała w sprawie ustalenia zasad, na jakich przysługuje 

Radnym diety oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. Zgodnie z wnioskiem 

Pana radnego Marca. Jeżeli nie widzę sprzeciwu, to ja poddam ten porządek pod 

glosowanie. Sprzeciwu nie widzę, dlatego proszę w takim razie o głosowanie na 

Państwa tabletach. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, Sebastian 

Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, Krzysztof 

Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

NIEOBECNI (1) 

Aldona Nocna 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, nie mamy Sekretarza, więc ja czytam. 

Jest 14 radnych za rozszerzeniem porządku obrad - zgodnie z porządkiem, który 

przytoczyłem. Dziękuję. 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

 

1) odwołanie Skarbnika Miasta 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy w takim razie do uchwały dotyczącej 

odwołania Skarbnika Miasta Ciechocinka. Zarządzam dyskusję. Zgłosił się Pan 

Burmistrz. Proszę. 

- p. Burmistrz - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Z racji z tego, że powodem 

odwołania obecnej Pani Skarbnik Agnieszki Lewandowskiej są dwa: złożenie 

przez Panią Agnieszkę prośby o przeniesienie na stanowisko Głównego 

Księgowego Urzędu. Z drugiej strony zaś kwestie formalne związane z niedawną 

kontrolą Regionalnej Obrachunkowej związane z rozdzieleniem dwóch ról  

w Urzędzie Miejskim. Czyli z jednej strony Skarbnika Miasta od Głównego 

Księgowego Urzędu. Z tego względu, że funkcji w tej samej osobie nie można 

sprawować w tych dwóch stanowiskach. W związku z powyższym, podjęliśmy 

próbę poszukiwania nowego Pana Skarbnika czy Pani Skarbnik. Zgłosił się do 

nas Pan kandydat na Skarbnika Pan Włodzimierz, więc zasadne jest dzisiaj, aby 

to przeprocedować. Pani Agnieszka z nami zostanie, nie opuszcza naszego 

Urzędu. Będzie odpowiedzialna za kwestie związane z Głównym Księgowym 

Urzędu Miejskiego Ciechocinek. Proszę oczywiście o wyrażenie zgody. 

- p. Przewodniczący - Czy są dalsze głosy w dyskusji? Radny Szadłowski, proszę. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuje, Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, mam 

takie pytanie, ponieważ uczestniczyłem przy wyborze w poprzedniej kadencji. 

Również wybieraliśmy nowego Skarbnika i też była rezygnacja Pani Agnieszki. 

Natomiast moje pytanie. Czy był przeprowadzony nabór konkursowy? Tak jak 

miało to miejsce w poprzednim? Czy też odbyło się to na innych zasadach? 

- p. Burmistrz - Nabór nie musi być ogłoszony z racji tego, że mieliśmy sytuację 

taką, a nie inną. Wcześniej musieliśmy szukać rozwiązania, bo tak naprawdę Pani 

Agnieszka miała absencję. Nieobecności Skarbnika nie było. Kierownik, który 

zastępował Panią Agnieszkę złożył wypowiedzenie. W związku z powyższym, 

Miasto pozostawało w krótkiej chwili bez Skarbnika. Z racji tego, że chcemy też 



jako Urząd, aby każde stanowisko było zastępowalne, podjęliśmy takie decyzje 

także na prośbę Pani Agnieszki. W celu udzielenia wsparcia w postaci tego, że 

będzie nowy Skarbnik. Pani Agnieszka złożyła wniosek o przeniesienie  

i rozważenie możliwości powrotu do tego stanowiska, które piastowała wcześniej, 

na którym czuje się bardzo dobrze, aby mogła je dalej pełnić. Tak to wygląda 

formalnie i merytorycznie. Nie było żadnego konkursu. Natomiast szukaliśmy na 

rynku Skarbników. Był to też okres przed rozpoczęciem nowej kadencji, przy 

końcówce starej, więc tak naprawdę mimo tego, że te ogłoszenia szły bodajże 

Panie Sekretarzu 4 razy czy więcej nawet razy, ten nabór był prowadzony. On był 

ogłaszany na stronie BIP-owskiej. Nikt się nie zgłosił na nabór. Dopiero po 

naborze, gdzie mieliśmy praktycznie ogłaszać kolejny, piąty. Znaleźliśmy tutaj 

obecnego kandydata. Wyraził zgodę na współpracę z nami, więc kolejnej edycji 

naboru poprzez ogłoszenie w Biuletynie Informacji Publicznej nie było. Tym 

bardziej, że poprzednie cztery nie przyniosły rezultatu. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, ja zanim przekażę tylko głos. Proszę pamiętać, 

że jesteśmy w punkcie odwołania Skarbnika, a nie powołania. Radny Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję, Panie Burmistrzu za udzieloną odpowiedź. Mam 

jeszcze tylko dwa pytania. Pierwsze pytanie: w jakiej formie będzie w tej chwili 

Pani Agnieszka będzie pracować? Na jakim stanowisku i jakie będą jej 

kompetencje? Dobrze, tylko to jedno pytanie. 

- p. Burmistrz - Pani Agnieszka będzie Głównym Księgowym Urzędu i będzie 

zastępować Skarbnika Miasta Ciechocinek. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Radny Skibiński. 

- p. D. Skibiński - Ja chciałbym zadać pytanie. Jakie to rodzi skutki finansowe dla 

Miasta? 

- p. Burmistrz - Żadnych dodatkowych skutków finansowych, które by nie były 

przewidziane w budżecie nie rodzi. Z tego względu, że Pani Agnieszka będzie na 

funkcji kierownika. Kierownik był przewidziany, on złożył rezygnację, więc tak 

naprawdę Pani Agnieszka zajmie stanowisko tego kierownika, który złożył 

rezygnację, a nowy Skarbnik wejdzie na stanowisko Skarbnik - tylko nazwa 

stanowiska będzie inna, bo to będzie zgodnie z zleceniami Regionalnej 

Obrachunkowej - Główny Księgowy Urzędu. 

- p. Przewodniczący - Czy są jeszcze jakieś głosy w dyskusji? Jeżeli nie, zamykam 

dyskusję. Przepraszam, Pani Skarbnik. 

- p. A. Lewandowska - Ze względu na to, że takie występy publiczne kosztują 

mnie wiele nerwów. Pozwolę sobie przeczytać kilka słów. Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni Goście. Około półtora miesiąca temu 

złożyłam na ręce Pana Burmistrza wniosek o rozważenie przeniesienia mojej 

osoby na innej stanowisko w Urzędzie Miejskim, a tym samym chęć rezygnacji 

ze stanowiska Skarbnika Miasta. Moja prośba podyktowana była tym, iż od 

początku jak zostałam powołana na stanowisko Skarbnika, pełniłam również 

obowiązki i wykonywałam zakres czynności należący do kierownika Referatu 

Finansowego, którym byłam przez awansem. Sytuacja w referacie była bardzo 



trudna. Nastąpiła wymiana pięciu pracowników z dziesięcioosobowego zespołu, 

a pracownice przebywały na długotrwałych zwolnieniach, urlopach 

wychowawczych bądź macierzyńskich. Oczywiście był ogłaszane konkursy, na 

które czasami nie było w ogóle odzewu albo składane były oferty niespełniające 

warunków. Zatrudnione były nowe osoby, jednakże na rynku pracy trudno znaleźć 

pracowników, którzy wpracowani by byli w księgowość budżetową i mogliby  

z marszu usiąść i pracować od ręki. Moją pracę na dwóch stanowiskach,  

a w porywach dwóch i pól stanowiskach okupiłam zdrowiem i na dzień dzisiejszy 

nie mam już siły pracować tak, jak wcześniej. Korzystając z okazji chciałabym 

podziękować za współpracę poprzedniej Radzie Miejskiej, dyrektorom  

i księgowym placówek podległych, pracownikom Urzędu Miejskiego, a przede 

wszystkim koleżankom z Referatu Finansowego, które starały się, jak mogły 

wykonywać rzetelnie swoje obowiązki, jednak z powodu braków kadrowych 

również okupiły tę sytuację dodatkowymi zadaniami, stresem i napięciem  

w referacie. Szczególnie dziękuję Panu Burmistrzowi za zaufanie, którym mnie 

obdarzył, rekomendując mnie na to stanowisko Skarbnika oraz że podjął działania 

w tym kierunku, abym mogła dalej pracować dla Ciechocinka, ale na innym 

stanowisku. Życzę również Panu Burmistrzowi, nowej Radzie Miejskiej oraz 

nowemu Panu Skarbnikowi samych sukcesów, cierpliwości, wytrwałości na 

kolejne 5 lat. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, Pani Skarbnik i dziękuję Panu Burmistrzowi. 

Chciałbym, żebyśmy oklaskami podziękowali za pracę na tym stanowisku Pani 

Agnieszce Lewandowskiej. Ja pozwolę sobie tylko na takie krótkie wspomnienie. 

Gdy pełniłem funkcję Burmistrza Ciechocinka, był to bardzo trudny okres 

absencji, różnych trudnych sytuacji w wydziale finansowym. Pani Agnieszka jest 

wybitnym specjalistą, jeśli chodzi o finanse. Myślę, że bardzo dobrze, że zostaję 

w naszym Urzędzie. Mam nadzieję, że nowy Pan Skarbnik będzie miał w niej 

duże wsparcie merytoryczne, ponieważ jest wybitną specjalistką w tej dziedzinie. 

Mogę to powiedzieć z pewną stanowczością, bo współpracowałem z nią przez 

kilka miesięcy. Dziękuję bardzo, Pani Agnieszko za Pani pracę. Zgłosił się Pan 

Radny Szadłowski do dalszej dyskusji. 

- p. D. Szadłowski - Wiem, że gdy ktoś rezygnuję jest to bardzo emocjonalne, 

szczególnie dla Pani Skarbnik. Na pewno jest to ciężka chwila. Natomiast ja 

bylem w poprzedniej kadencji, dlatego też wiem, ile problemów zadziało się  

w dziale finansowym. Dziękuję Pani za pracę, również w imieniu radnych  

z poprzednich kadencji, których teraz już nie ma, bo na pewno też by się zgłosili. 

Myślę, że każdy z nas tutaj wyrazi podziękowania i jednocześnie cieszę się, że 

tak jak tutaj wspomniał Pan Przewodniczący, że zostaje Pani. Pani będzie służyć 

na pewno wsparciem i doświadczeniem. Jeszcze raz Pani dziękuję za pracę  

i włożony trud. Dziękuję bardzo. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję, zamykam w takim razie dyskusję i proszę  

o podjęcie głosowania. 

 



Głosowano w sprawie: 

odwołania Skarbnika Miasta  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, 

Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, Sebastian Sobieraj, 

Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, Krzysztof 

Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Murawiec 

NIEOBECNI (1) 

Aldona Nocna 

 

- p. Przewodniczący - Stwierdzam, że uchwała została podjęta przy trzynastu 

głosach za i jednym wstrzymującym się. Dziękuję. 

- p. Burmistrz - Tak już podsumowując, Pani Agnieszka faktycznie to okupiła 

swoim zdrowiem. Jak wiecie Państwo, Pan Przewodniczący też wie, bo mieliśmy 

przyjemność wymienić się na stanowisku Burmistrza. Ta sytuacja w wydziale  

i Referacie Finansowym faktycznie była trudna. Mimo, że szukaliśmy rozwiązań 

i zastępstwa, to jednak nie było osób chętnych na to, żeby przed końcem kadencji 

objąć stanowisko Skarbnika, bo wiadomo jest to czasem podyktowane tym, że  

w momencie niepewności czy zmiany Burmistrza, także zazwyczaj jest wymiany 

Skarbnik. Mimo ogłaszanych konkursów - nie udało się. Byliśmy po kontroli 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Mimo tej niepewności, tej sytuacji od 

momentu śmierci Pana Leszka Dzierżewicza, to wszystko się nawarstwiło. 

Kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej pokazała, że udało się wypracować  

i poprawić tę sytuację ściśle na papierze, więc dziękuję Pani Agnieszce, bo bez 

niej by się nie udało dociągnąć do tego momentu, gdzie będziemy stali dzisiaj już 

we wzmocnionym zespole. Z Panią Agnieszką i nowym Panem Skarbnikiem. 

Zespół - tak jak Pani Agnieszka powiedziała - pięć osób zostało wymienionych. 

Pracuje w sile. Wracają koleni pracownicy, którzy wcześniej byli na urlopie 

wychowawczym czy macierzyńskim, ale pracuje tutaj też młody zespół, więc 

wiem, że takie sytuację będą się zdarzać. Musimy być na to przygotowani i myślę, 

że to rozwiązanie, które dzisiaj Państwu przedstawiamy, spowoduję, że Wydział 

Finansowy już nie będzie na ustach całego Miasta. Stabilizujemy tę sytuację 

właśnie w tym momencie.  

 

 



2) powołanie Skarbnika Miasta 

 

- p. Przewodniczący - Proponuję przejść do następnego punktu porządku obrad. 

Jest to uchwala w sprawie powołania Skarbnika Miasta i rozpoczynam dyskusję 

w tym punkcie. Kto chciałby zabrać głos? Proszę, Pan Burmistrz. 

- p. Burmistrz - Panie Przewodniczący, szanowna Rado, jak Państwo, pozwolicie 

- jest za mną Pan Włodzimierz, który obejmie, jeżeli Państwo pozwolą, funkcję 

Skarbnika Miasta za Panią Agnieszkę Lewandowską. Zanim Państwo 

podejmiecie tę decyzję, chciałbym żeby się Państwu przedstawił, powiedział parę 

słów o sobie. Myślę, że takie rozwiązanie jest najlepsze i żebyście Państwo też 

posłuchali, co ma do powiedzenia ze swojej strony. 

- p. Przewodniczący - Proszę, oddaje głos. 

- p. W. Zalewski - Szanowni Państwo. Dzień dobry, Panie Przewodniczący, 

Państwo radni. Włodzimierz Zalewski. Skończyłem Szkołę Główną Planowania  

i Statystyki w Warszawie. Dosyć dawno, bo w 1988 roku do 2002 roku. Wydział 

Finansów i Statystyki, czyli mam uprawnienia związane z prowadzeniem 

księgowości jednostki. Do 2002 roku - przedsiębiorstwa. Jeśli chodzi  

o wykonywaną tam pracę, to programista, projektant systemów komputerowych, 

ponieważ skończyłem w szkole kierunek Cybernetka Ekonomiczna. Informatyka 

SGPiS to obecnie Szkoła Główna Handlowa w Warszawie. Dla młodszych, którzy 

nie pamiętają tych jeszcze socjalistycznych czasów. Od 2002 roku do 2013 roku 

pracowałem w Wydziale Budżetu Księgowości Urzędu Miasta w Toruniu na 

zlecenie Skarbnika Miasta napisałem aplikację związaną z planowaniem  

i wykonywaniem budżetu Miasta. Ta aplikacja, o ile orientuję się, pracowała przez 

19 lat, nawet już po mojej rezygnacji z pracy. Została w tej chwili zmieniona przez 

firmę, ze względu właściwie na nowsze narzędzia, jeśli chodzi o współpracę  

z innymi systemami. Od 2013 roku do 2020 roku - Regionalna Izba 

Obrachunkowa. W Urzędzie Miasta pracowałem na stanowisku Głównego 

Inspektora. Ostatnie dwa lata - Dyrektor Wydziału Budżetu i Planowania 

Finansowego. Od 2013 roku - Regionalna Izba Obrachunkowa w Bydgoszczy. 

Starszy Inspektor Kontroli, Główny Inspektor Kontroli, a w końcu Zastępca 

Naczelnika Wydziału Informacji, Analiz i Sprawozdawczości. Od 2020 roku do 

chwili obecnej, byłem Skarbnikiem Miasta Chełmna. Jak już Pan Burmistrz 

zauważył, ze względów osobistych, a właściwie ze względu na niesprzyjające 

warunki, jeśli chodzi o współpracę z Radą Miasta, podjąłem decyzję jeszcze przed 

wyborami o rezygnacji z funkcji Skarbnika. Natomiast nie chciałem tego 

dokonywać z dwóch powodów. Z racji, tego że już nie było sesji, a po drugie nie 

chciałem wpływać na wybory Burmistrza Miasta. Dlatego też umówiliśmy się  

z Panem Burmistrzem Ciechocinka, że wrócimy do rozmowy po wyborach i kiedy 

będę mógł złożyć decyzję o odwołaniu. Jeśli Państwo mają dodatkowe pytania, 

służę odpowiedzią. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji? Pan 

Radny Szadłowski. 



- p. D. Szadłowski - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Moje pytanie do Pana 

Włodzimierza. Co Pana skłoniło do aplikacji i co było takim powodem dla 

którego Pan starał się o tą posadę Skarbnika Miasta? Rozumiem, że zrezygnował 

Pan, jak mówi, z powodów osobistych z poprzedniej funkcji. Mnie ciekawi, 

dlaczego akurat Ciechocinek. Stąd też moje pytanie do Pana. 

- p. W. Zalewski - Szanowni Państwo, przez 4 lata, właściwie od początku jak 

sobie przypominam, w ciągu 2 tygodni po objęciu przeze mnie stanowiska, 

wykreowała się, czy właściwe istniała grupa, która nie była chętna do współpracy. 

Jeśli po 2 tygodniach przy rozmowie na temat zmiany sposobu sporządzenia 

sprawozdania, ze względu na to, że było niewłaściwie sporządzone i groziło 

dyscypliną finansów publicznych, pracownik mówi, że to jest mobbing... Ta 

atmosfera tak wyglądała. W związku z tym, miałem poważne problemy, jeśli 

chodzi o taką ogólną atmosferę. No i takie ksenofobiczne podejście do obcego, 

który jest z innego miasta. Przypomnę, mieszkam w Toruniu. W związku z 

nagłaśnianiem tych problemów, co w końcu przełożyło się na totalną kampanię 

przedwyborczą, gdzie na ogół sprawa, że tak powiem, pracy Skarbnika Miasta nie 

jest wplątywana w takie rzeczy, po ostatniej sesji, na której użyto wszelkich 

argumentów poniżej pasa w ramach kampanii wyborczej stwierdziłem, że nie ma 

sensu dalej współpracować, ponieważ mocno i jednoznacznie unurzano mnie w 

błocie kampanii wyborczej. Jestem poważnym i pracowitym człowiekiem. 

Skończyłem ponad 35 lat pracy. Nikt nigdy tak ze mną postępował. Dodam, że 

inspekcja pracy nie wykazała żadnych spraw mobbingowych i ja też ze swojej 

strony nie uważam, żeby ten mobbing kiedykolwiek następował. Natomiast nie 

chciałbym dalej komentować tych wszystkich rozmów, ponieważ została 

wszczęta sprawa przeciwko Urzędowi. W sprawie o mobbing, która o ile wiem, 

trwa od 3 lat i ciągle nie może się skończyć z racji ponawiania czy wykazywania 

nowych jakiś dziwnych faktów. Nie chcę na ten temat komentować, ponieważ 

byłem świadkiem w tej sprawie. W związku z tym nie powinienem więcej na ten 

temat mówić. Ze swej strony mogę powiedzieć, że stworzyłem zespół 15 osób 

współpracujących i chcących pracować. W tym czasie udało się pozyskać w ciągu 

4 lat ponad 50 milionów środków zewnętrznych na inwestycje. Udało się  

w Urzędzie odzyskać ponad milion złotych VAT-u przy prowadzeniu inwestycji. 

Dług na koniec 2023 roku  Miasta Chełmna wyniósł 0,00 złotych. Przy nadwyżce 

ponad 5 milionów. To są ważne moim zdaniem i prawdziwe fakty na temat skali 

problemu. Wiecie Państwo, że był w tym czasie COVID, wojna w Ukrainie  

i szereg innych problemów. Mimo to, udało się wyprostować wiele rzeczy. 

Przeprowadzić zmiany w księgach rachunkowych, tak żeby Urząd funkcjonował 

prawidłowo. Kontrola Regionalnej Izby, która zakończyła się w marcu, właściwie 

nie wykazała żadnych nieprawidłowości, a na pewno nie wykazała żadnych 

nieprawidłowości finansowych. W związku z tym uważam, że wykonałem przez 

te 4 lata prawdziwą i skuteczną pracę, za którą dostałem podziękowania od 

pracowników i od poprzedniego Burmistrza. Dziękuję. 



- p. Przewodniczący - Dziękuję. Kontynuujemy dyskusję w tym punkcie. Radny 

Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję, Panie Przewodniczący. Panie Włodzimierzu, ja 

rozumiem, bo ja nie pytałem o Pana osobiste powody, tylko dlaczego Pan 

zdecydował się na Ciechocinek i co było powodem, i to mnie interesowało. A to, 

że Pan przytoczył pewne rzeczy, o które nie pytałem, to już pomijam. Natomiast 

mnie interesuje, dlaczego Ciechocinek? Co Pana skłoniło? Jaki jest powód? Czy 

Pan zdążył się zaznajomić z placówką, z pracownikami? Mnie interesuje tutaj, 

jeżeli Pan mówi o przeszłości, co też wywołało we mnie trochę konsternacji, bo 

ja w ogólnie nie znalem tego. Natomiast słyszałem tylko, ale nie będę wchodził 

w życie prywatne. Natomiast chodzi tylko o Ciechocinek i jego przyszłość. 

Dlaczego Pan jest w tym miejscu i jak Pan widzi swoją pracę tutaj? 

- p. W. Zalewski - Odpowiedź jest dosyć krótka, ponieważ Pan Burmistrz był 

pierwszy. Owszem, miałem w ciągu 4 lat co najmniej dwie poważne propozycje 

w jednostkach i bogatszych, i być może lepiej zorganizowanych, ale wtedy 

chciałem dowieść, że potrafię zrobić to, co trzeba. Jeśli chodzi o moją rezygnację, 

to podjąłem, tak jak mówię, jeszcze przed wyborami. Tak się złożyło, że Pan 

Burmistrz z racji wiedzy, że poszukuję pewnie pracy, zadzwonił do mnie i był 

pierwszy. Do Ciechocinka mam niezbyt wiele. Przypomnę, że do Chełmna jest 

ponad 40 km. Do tej zdecydowanie mniej, a jeśli ja się czegoś podejmuję to się 

podejmuję. Trzeba owszem trochę popracować i trzeba będzie wiele rzeczy 

zmienić, ale wszystko zrobimy w sposób spokojny, tak ja trzeba i zgodnie  

z przepisami. I to wszystko. 

- p. D. Szadłowski - Kontynuuję. Mam pytanie. Czy Pan zdążył się zaznajomić  

z referatem? Jeśli tak, to jakie Pan widzi ewentualne problemy, czy też zagrożenia 

wynikające z obecnej działalności? Czy też Pan ich nie widzi? 

- p. W. Zalewski - Współpracuję już od ponad tygodnia z referatem i z Panią 

Skarbnik. Z racji tego, żeby wesprzeć w końcówce i przy sprawozdaniach 

jednostkę. To, żeby zapoznać się z całą pracą, wymaga trochę więcej czasu. 

Natomiast już w tej chwili mam pewien obraz jednostki i na pewno trzeba 

rozszerzyć współpracę z pracownikami. Więcej uprawnień i wiedzy delegować  

w stronę pracowników po to, żeby wszyscy pracowali równomiernie i wiedzieli, 

jakie zakresy i jakie czynności obowiązków nad nimi spoczywają. Natomiast  

z Panią Agnieszką współpracuję mi się jak na razie bardzo dobrze i myślę, że 

dogadamy się jeśli chodzi o pełną współpracę. Wymienność pracy i ilość pracy, 

która jest w Referacie Finansowym - pamiętajcie Państwo, że również współpracy 

z innymi jednostkami. Skarbnik nie pracuje tylko dla Urzędu, ale dla całej Gminy. 

Wystarczy dla nas obowiązków: i dla Pani Skarbnik, i dla mnie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy są jakieś dalsze punkty w dyskusji, pytania? 

Jeżeli nie widzę, to zamykam dyskusję i zarządzam glosowanie w sprawie 

powołania Skarbnika. 
 



Głosowano w sprawie: 

powołania Skarbnika Miasta 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tomasz Dziarski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Agnieszka Rybczyńska, 

Karolina Rytter, Sebastian Sobieraj, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, 

Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

PRZECIW (1) 

Alicja Murawiec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dariusz Jaworski, Daniel Skibiński, Zbigniew Stawiszyński 

NIEOBECNI (1) 

Aldona Nocna 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, za zagłosowało 10 radnych, przeciw  

1 radny, 3 radnych wstrzymało się od głosu. Gratuluję. 

- p. W. Zalewski - Dziękuję Państwu za zaufanie. Mam nadzieję, że go nie 

zawiodę. 

- p. Przewodniczący - Również dziękuję. Szanowni Państwo, w związku z tym 

wnioskiem, który wpłynął, który przytoczyłem na początku sesji. Zarządzam  

w tym momencie przerwę, która nie skończy się wcześniej niż godzina 15:00. 

Chodzi o to, abyśmy w pełnym składzie mogli procedować kolejne punkty 

dzisiejszego posiedzenia. 

 

Przerwa  

 

3) w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej i jej Przewodniczącego 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do punktu, w którym procedować będziemy 

wybór Komisji Rewizyjnej i jej Przewodniczącego. Proszę o odnotowanie  

w protokole, że pojawiła się na sali obrad Pani radna Aldona Nocna. Także skład 

Rady jest pełny i wynosi 15 radnych. Zanim przejdziemy do procedowania tego 

punktu, może dla wyjaśnienia, jakie są zasady, poproszę Pana Mecenasa o krótkie 

omówienie, w jaki sposób będziemy dokonywać wyboru członków  

i Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

- p. mec. A. Rakowicz - Szanowni Państwo, zgodnie z paragrafem 87 ustęp 1 

statutu Gminy Miejskiej Ciechocinek, w skład Komisji Rewizyjnej wchodzi 

pięciu radnych wybranych przez Radę w głosowaniu jawnym. Przewodniczącego 



Komisji Rewizyjnej wybiera i odwołuje Rada w głosowaniu jawnym zwykłą 

większością głosów. Zgodnie z tymi zapisami, Pan Przewodniczący dokonując 

przyjmowania zgłoszeń, będzie wskazywał, w jaki sposób będzie to głosowanie. 

- p. Przewodniczący - Rozpoczynam przyjmowanie kandydatur na członków tejże 

Komisji. Pan Radny Jaworski. 

- p. D. Jaworski - Ja proponuję radnego Zbigniewa Stawiszyńskiego. 

 - p. Przewodniczący - Czy Pan Stawiszyński wyraża zgodę? 

- p. Z. Stawiszyński - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Radna Rybczyńska. 

- p. A. Rybczyńska - Ja zgłaszam kandydaturę Pani radnej Karoliny Rytter. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani radna wyraża zgodę? 

- p. K. Rytter - Wyrażam zgodę i jednocześnie zgłaszam kandydaturę Pani 

Agnieszki Rybczyńskiej. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani Agnieszka Rybczyńska wyraża zgodę? 

- p. A. Rybczyńska - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Proszę, Pan radny Sobieraj w dalszej kolejności się 

zgłaszał. 

- p. S. Sobieraj - Zgłaszam kandydaturę radnego Majchrzaka. 

- p. Przewodniczący - Czy radny Majchrzak wyraża zgodę? 

- p. M. Majchrzak - Wyrażam zgodę, a jednocześnie zgłaszam kandydaturę 

Sebastiana Sobieraja. 

- p. Przewodniczący - Czy Radny Sebastian Sobieraj wyraża zgodę? 

- p. S. Sobieraj - Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - W tym momencie mam 5 kandydatur. Czy ktoś jeszcze, czy 

są jakieś inne wnioski? Kandydatury nie widzę. W takim razie, Panie Mecenasie 

proszę powiedzieć, jak w dalszej kolejności będzie wyglądało głosowanie. 

- p. mec. A. Rakowicz - W takim wypadku Państwo głosują nad wyborem  

kandydatów do komisji. A po dokonanym wyborze, wybierają Państwo 

Przewodniczącego. Cała Rada, z tym, że już spośród piątki, ponieważ Komisja 

może liczyć pięciu. Przewodniczącego już Państwo możecie wybrać spośród 

pięciu. 

- p. Przewodniczący - Jeszcze raz przypomnę zgłoszonych kandydatów. Jest to 

radny Stawiszyński, radna Rytter, radna Rybczyńska, radny Majchrzak i radny 

Sobieraj. W takim razie proszę i zarządzam głosowanie nad tymi kandydatami. 

- p. mec. A. Rakowicz - Nad każdym oddzielnie. Proponuję, aby Państwo dokonali 

wyboru pojedynczo, ponieważ macie już pięcioosobowy skład, nie wybieracie 

więcej. W związku z czym, bez względu na to, zwykła większość głosów  

w głosowaniu jawnym. Skoro jest pięciu chętnych, nie ma więcej, to możecie 

głosować Państwo en bloc, czyli nad wszystkimi, nad składem Rady 

pięcioosobowym. 

- p. Przewodniczący - Jeżeli nie widzę sprzeciwu w tej kwestii, to będziemy  

w takim razie głosowali en bloc. Nie widzę sprzeciwu. Wiem, że obsługa 



informatyczna przygotowała to głosowanie. Proszę, zarządzam głosowanie. 

Proszę o oddawanie głosów. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru do Komisji Rewizyjnej 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Stwierdzam, że głos oddało 15 radnych. Wszyscy 

radni są za. W takim razie czeka nas jeszcze wybór Przewodniczącego. 

- p. mec. A. Rakowicz - Ponieważ Komisja może liczyć tylko pięciu radnych,  

w związku z tym możecie Państwo Przewodniczącego wybrać tylko spośród 

członków Komisji. Wówczas jest to w głosowaniu jawnym, czyli za pomocą 

aparatury głosującej, zwykłą większością głosów. Czyli ta osoba, która uzyska 

najwięcej głosów, zostanie Przewodniczącym. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej zgłaszam Panią Karolinę Rytter. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani Karolina Rytter wyraża zgodę? 

- p. K. Rytter - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Czy są jeszcze inne jakieś kandydatury na 

Przewodniczącego lub Przewodniczącą? Nie widzę. Przystępujemy do 

glosowania na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Jeszcze chwileczkę 

zaczekamy, aż informatycy wprowadzą dane. Zarządzam głosowanie, można 

głosować. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. K. Rytter - Dziękuję bardzo Państwu za zaufanie. 

- p. Przewodniczący - Przeczytam jeszcze tylko dla formalności wyniki 

głosowania. 15 głosów za. Szanowni Państwo, wobec powyższego pozwolę sobie 

przeczytać pełen tekst uchwały. To jest uchwala z dnia 14 maja 2024 roku  

w sprawie wyboru Komisji Rewizyjnej i jej Przewodniczącego. 

„Na podstawie tych obowiązujących przepisów stwierdza się w paragrafie 1 ustęp 

1, że w głosowaniu jawnym Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej została 

wybrana radna Karolina Rytter. W ustępie 2 stwierdza się, że w głosowaniu 

jawnym w skład Komisji Rewizyjnej, jako członkowie zostali wybrani: radny 

Stawiszyński, radna Rybczyńska, radny Majchrzak i radny Sobieraj. W ustępie 3 

- ustalenie wyników głosowania zawiera protokół obrad i paragraf 2: uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Biuletynie Informacji 

publicznej”.  

Wobec powyższego, zarządzam głosowanie tekstu uchwały w sprawie wyboru 

Komisji Rewizyjnej i jej Przewodniczącego. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Komisji Rewizyjnej i jej Przewodniczącego  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

- p. Przewodniczący - Stwierdzam, że uchwała została przyjęta przy 15 głosach 

za. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, a Zastępcę tejże Komisji? 

- p. mec. A. Rakowicz - Wybiera sobie komisja sama. 

- p. Przewodniczący - Zarządzam kilka minut przerwy, aby komisja wyłoniła 

spośród swoich członków Zastępcę Przewodniczącego. 



 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Wznawiamy posiedzenie. Komisja ukonstytuowała się. 

Protokół poproszę załączyć do dokumentów dzisiejszej sesji i przechodzimy do 

kolejnego punktu. Pani Karolina Rytter chciała zabrać głos. Słucham. 

- p. K. Rytter - Tak, ja chciałam tylko powiedzieć, że jednogłośnie 

Wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan Zbigniew Stawiszyński. 

- p. Przewodniczący - Dobrze, gratuluję. 

 

4) w sprawie wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej 

Przewodniczącego 

 

- p. Przewodniczący - Przechodzimy do kolejnego punktu, Jest to podjęcie 

uchwały w sprawie wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej 

Przewodniczącego. Panie Mecenasie… 

- p. mec. A. Rakowicz - Zgodnie z paragrafem 91 ustęp 1 statutu, Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji składa się z Przewodniczącego oraz pozostałych członków, 

w liczbie nie mniejszej niż 4. Jeśli Państwo podobnie zgłosicie 5, to wybór będzie 

z 5. Jeśli się zgłosi więcej kandydatów, to najpierw wybieramy 

Przewodniczącego, a potem pozostałych 4. Tutaj jest troszeczkę inny zapis. 

Istnieje teoretyczna szansa, że żaden z kandydatów nie uzyska żadnego głosu,  

a w związku z tym… No, chociaż na siebie sam zagłosuje. To faktycznie nie ma 

takiej szansy. Teoretycznie nie ma, praktycznie tak. Rzeczywiście - należy zgłosić 

i dokonać wyboru. 

- p. Przewodniczący - W związku z powyższym, proszę o zgłaszanie kandydatów 

do tej komisji. Pani Karolina Rytter proszę. 

- p. K. Rytter - Ja chciałabym zgłosić dwie kandydatury: Pani Aldony Nocnej  

i Pani Agnieszki Rybczyńskiej. 

 - p. Przewodniczący - Dziękuję i zapytam, czy wyrażają zgodę. Pani Rybczyńska. 

- p. A. Rybczyńska - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - I Pani Nocna. 

- p. A. Nocna - Tak. Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Pan Skibiński. 

- p. D. Skibiński - Ja zgłaszam kandydaturę Pana Dariusza Jaworskiego. 

- p. Przewodniczący - Czy Pan Jaworski wyraża zgodę? 

- p. D. Jaworski - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Pan Radny Sobieraj się zgłasza. 

- p. S. Sobieraj - Zgłaszam kandydaturę Pana radnego Marcina Majchrzaka. 

- p. Przewodniczący - Czy radny wyraża zgodę? 

- p. M. Majchrzak - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Radny Stawiszyński w dalszej kolejności. 

- p. Z. Stawiszyński - Zgłaszam Pana Daniela Skibińskiego. 



- p. Przewodniczący - Czy radny Skibiński wyraża zgodę ? 

- p. D. Skibiński - Tak. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Zgłasza się Pan Jaworski. Słucham. 

- p. D. Jaworski - Ja chciałbym zgłosić kandydaturę radnego Dariusza 

Szadłowskiego. 

- p. Przewodniczący - Czy radny Szadłowski wyraża zgodę? 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Mamy już sześciu kandydatów. Jeżeli nie widzę 

innych zgłoszeń, zamykam w takim razie listę kandydatów i pozwolę sobie może 

odczytać. Są to następujące kandydatury: Pani Aldony Nocnej, Pani Agnieszki 

Rybczyńskiej, Pana Jaworskiego, Majchrzaka, Skibińskiego i Szadłowskiego. 

Poproszę w takim razie o przygotowanie głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Mamy już wyniki głosowania. 15 głosów za.  

W związku z powyższym, zarządzam teraz przyjmowanie wniosków kandydatur 

na Przewodniczącego. Zgłosiła się Pani radna Rytter w pierwszej kolejności. 

- p. K. Rytter - Zgłaszam kandydaturę na Przewodniczącą Pani Aldony Nocnej. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani Aldona Nocna wyraża zgodę? 

- p. A. Nocna - Tak, wyrażam. 

- p. Przewodniczący - Kolejne kandydatury? Nie widzę. Zamykam w takim razie 

listę i zarządzam głosowanie na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, jednogłośny wynik - za 15 Radnych. 

Stwierdzam, że Rada dokonała wyboru Przewodniczącej. Pozwolę sobie odczytać 

treść uchwały.  

„Uchwala w sprawie wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej  

Przewodniczącego. Na podstawie obowiązujących przepisów, Rada Miejska 

uchwala, co następuje.  

Paragraf 1 ustęp 1 - stwierdza się, że w głosowaniu jawnym Przewodniczącym 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została wybrana radna Aldona Nocna.  

W ustępie 2 stwierdza się, że w glosowaniu jawnym w skład Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, jako członkowie zostali wybrani radni: Rybczyńska, 

Jaworski, Majchrzak, Skibiński, Szadłowski.  

W ustępie 3 - ustalenie wyniku glosowania zawiera protokół obrad.  

Paragraf 2 - uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu  

w Biuletynie Informacji Publicznej”.  

Głosujemy tekst uchwały, którą przed chwilą odczytałem. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i jej przewodniczącego 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący - Stwierdzam, że oddano 15 głosów. Wszystkie za. Teraz 

mogę oddać głos Pani Aldonie Nocnej. 

- p. A. Nocna - Dziękuję bardzo za zaufanie. Mam nadzieję, że komisja nie będzie 

miała żadnej pracy, że tych skarg nie będzie. 



- p. Przewodniczący - Dziękuję. Jednocześnie zarządzam przerwę na 

ukonstytuowanie się komisji. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Wznawiam posiedzenie i proszę Panią Przewodniczącą  

o zabranie głosu. 

- p. A. Nocna - Szanowni Państwo, Wiceprzewodniczącym Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji będzie Pan Daniel Skibiński. 

 

5) w sprawie wyboru składu osobowego pozostałych komisji stałych Rady 

Miejskiej 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

dzisiejszej sesji. Będzie to uchwała w sprawie wyboru składu osobowego 

pozostałych komisji stałych Rady Miejskiej. Kolejne punkty, litery następujące 

po sobie wskazują nam kolejność wyboru poszczególnych członków 

poszczególnych Komisji. Jako pierwsza będzie Komisja Finansowo-Budżetowa, 

Planowania i Współpracy Gospodarczej. Następnie Komisja Oświaty, Kultury 

Sportu, Turystyki i Promocji Miasta. Dalej Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki 

Społecznej oraz ostatnia z komisji - Komunalna i Porządku Publicznego. Tu 

poproszę Pana Mecenasa o trzy słowa wprowadzenia, w jaki sposób Rada 

dokonuje wyboru członków tych komisji. 

- p. mec. A. Rakowicz - Wyboru członków komisji dokonuje się w głosowaniu 

jawnym, zwykłą większością głosów. Możecie Państwo też ustalić granicę, ile 

osób będzie w komisji lub przyjąć, że wszystkie osoby zgłoszone do komisji mogą 

pracować. 

- p. Przewodniczący - Rozumiem, Panie Mecenasie, że w tym przypadku, czyli 

komisji, które nie są statutowe, komisje już wewnętrznie, osobną uchwałą danej 

komisji rozstrzygają, kto zostaje jej Przewodniczącym i Wiceprzewodniczącym. 

- p. mec. A. Rakowicz - Potwierdzam. 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Szanowni Państwo, w takim razie oczekuję na 

zgłoszenia na członków do Komisji Finansowo-Budżetowej, Planowania  

i Współpracy Gospodarczej. Proszę o zgłaszanie kandydatur. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu na członka Komisji 

Finansowo-Budżetowej zgłaszam Pana Krzysztofa Zakrzewskiego. 

- p. Przewodniczący - Czy Pan radny wyraża zgodę? 

- p. K. Zakrzewski - Tak, wyrażam. 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Pani Karolina Rytter w dalszej kolejności się 

zgłosiła. 

- p. K. Rytter - Na członka Komisji Budżetowej składam kandydaturę Pani Aldony 

Nocnej. 

- p. Przewodniczący - Czy Pani radna wyraża zgodę? 



- p. A. Nocna - Tak, wyrażam. 

- p. Przewodniczący  - W dalszej kolejności radny Skibiński, proszę. 

- p. D. Skibiński - Zgłaszam kandydaturę Dariusza Jaworskiego. Można podać 

dwie kandydatury? 

- p. Przewodniczący - Proszę, oczywiście. 

- p. D. Skibiński - To przy okazji chciałbym podać kandydaturę Pana Zbyszka 

Stawiszyńskiego. 

 - p. Przewodniczący - Czy Panowie wyrażacie zgodę? 

- p. D. Jaworski - Wyrażam zgodę. 

- p. Z Stawiszyński - Tak, wyrażam zgodę i zgłaszam kandydaturę Radnego 

Skibińskiego. 

- p. Przewodniczący - Czy radny Skibiński wyraża zgodę? 

- p. D. Skibiński - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Radny Majchrzak. 

- p. M. Majchrzak - Ja chciałbym zgłosić kandydaturę Pani radnej Agnieszki 

Rybczyńskiej. 

- p. Przewodniczący - Czy radna Rybczyńska wyraża zgodę? 

- p. A. Rybczyńska - Tak, wyrażam zgodę i pragnę zgłosić kandydaturę Pani radnej 

Karoliny Rytter. 

- p. Przewodniczący - Czy radna Rytter wyraża zgodę? 

- p. K. Rytter - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Jeżeli nie widzę więcej zgłoszeń, uznam, że już ich nie ma 

i stwierdzam, że jest 7 kandydatur. Odczytam je teraz. Są to: radny Zakrzewski 

Krzysztof, radna Nocna, radny Jaworski, Stawiszyński, Skibiński, Rybczyńska  

i Rytter. Proszę w takim razie o przygotowanie stosownego głosowania. Panie 

Mecenasie. 

- p. mec. A. Rakowicz - Głosujemy nad całą listą, zaś wybór Przewodniczącego  

i Wiceprzewodniczącego nowo wybrana komisja wybierze we własnym zakresie 

- p. Przewodniczący - Proszę o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru składu osobowego - Komisja Finansowo-Budżetowa, Planowania  

i Współpracy Gospodarczej.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 



Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący - Stwierdzam, że 15 głosów padło za takim składem.  

W związku z powyższym, ogłaszam przerwę na ukonstytuowanie się tejże 

komisji. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, wznawiamy obrady. Czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym momencie? Poproszę radnego Jaworskiego. 

- p. D. Jaworski - Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado. 

Chciałbym zakomunikować, że członkowie Komisji Finansowej jednogłośnie 

wybrali mnie na Przewodniczącego i jednocześnie Wiceprzewodniczącym został 

Pan Krzysztof Zakrzewski. 

- p. Przewodniczący - Gratuluję Panom. W związku z powyższym, pozwolę sobie 

odczytać tekst uchwały. Przepraszam, może faktycznie odczytam na końcu, jak 

będą wszystkie komisje. Możemy przejść do kolejnej komisji. Jest to Komisja 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta. Zasady są takie same  

i proszę o zgłaszanie kolejnych kandydatur. Jako pierwszy zgłosił się radny 

Krzysztof Zakrzewski. 

- p. K. Zakrzewski - Proponuję na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Promocji Miasta radnego Dariusza Szadłowskiego. 

- p. Przewodniczący - Czy radny wyraża zgodę? 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, wyrażam zgodę. Jednocześnie 

proponuję na członka komisji Panią Alicję Murawiec. 

 - p. Przewodniczący - Czy Pani radna wyraża zgodę? 

- p. A. Murawiec - Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Pani Karolina Rytter proszę. 

- p. K. Rytter - Zgłaszam na członka Komisji Oświaty Panią Agnieszkę 

Rybczyńską. 

- p. Przewodniczący - Czy radna Rybczyńska wyraża zgodę? 

- p. A. Rybczyńska - Wyrażam zgodę i zgłaszam kandydata radnego Marcina 

Majchrzaka. 

- p. Przewodniczący - Czy radny wyraża zgodę? 

- p. M. Majchrzak - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Więc mamy cztery zgłoszenia. Czy jeszcze ktoś chciałby 

zabrać głos? Proszę, Dariusz Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, chciałbym zgłosić na członka komisji 

Pana Krzysztofa Zakrzewskiego. 

- p. Przewodniczący - Czy radny Zakrzewski wyraża zgodę? 

- p. K. Zakrzewski - Tak, wyrażam. 

- p. Przewodniczący – Dobrze, mamy już 5 członków. Czy ktoś chciałby zgłosić 

kandydaturę? 



- p. A. Rybczyńska - Ja chciałbym jeszcze zgłosić kandydaturę Pani Karoliny 

Rytter. 

- p. Przewodniczący - Pani Agnieszka Rybczyńska zgłasza Radną Karolinę Rytter. 

Czy radna wyraża zgodę? 

- p. K. Rytter - Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Mamy 6 kandydatur. Proszę, radny Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, chciałbym zgłosić na członka komisji 

Pana Roberta Marca. 

- p. Przewodniczący - Czy Pan Robert Marzec wyraża zgodę? 

- p. R. Marzec - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś kandydatury? Jeżeli nie, 

stwierdzam, że zostały zgłoszone następujące osoby, które wyraziły zgodę na 

kandydaturę. Są to radni: Szadłowski, Murawiec, Rybczyńska, Majchrzak, 

Zakrzewski, Rytter, Marzec. Poddaję pod głosowanie skład tejże komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru składu osobowego - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki  

i Promocji Miasta  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel Skibiński, Sebastian 

Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz Szadłowski, Krzysztof 

Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aldona Nocna 

 

- p. Przewodniczący - Stwierdzam, że Rada głosowała w sposób następujący. 14 

głosów za  i 1 głos wstrzymujący się. Zarządzam w takim razie przerwę na 

ukonstytuowanie się Komisji. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Rozumiem, że komisja się ukonstytuowała. Proszę  

o zabranie głosu. Zgłasza się radna Rybczyńska. 

- p. A. Rybczyńska - Panie Przewodniczący, chciałam przekazać, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta na Przewodniczącą 

wybrała moją osobą, a na zastępcę Panią Alicję Murawiec. 



- p. Przewodniczący - Gratuluję. Dziękuję. Szanowni Państwo, przechodzimy do 

kolejnego punktu. To jest wybór składu Komisji Uzdrowiskowej oraz Zdrowia  

i Opieki Społecznej. W związku z tym, rozpoczynam procedurę przyjmowania 

kandydatur. Pierwszy zgłosił się Pan Krzysztof Zakrzewski. 

- p. K. Zakrzewski - Panie Przewodniczący, na członka Komisji Uzdrowiskowej, 

Zdrowia i Opieki Społecznej zgłaszam Pana Roberta Marca. 

- p. Przewodniczący - Proszę o potwierdzenie zgody na tę kandydaturę. 

- p. R. Marzec - Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, czy mogę zgłosić z racji tego, że jestem 

przy glosie Darka Szadłowksiego do Komisji Uzdrowiskowej. 

- p. Przewodniczący - Proszę o potwierdzenie radnego Szadłowskiego. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący zgadzam się. Jednocześnie zgłaszam 

kandydaturę Pani Alicji Murawiec. 

- p. Przewodniczący - Czy radna Alicja Murawiec wyraża zgodę? 

- p. A. Murawiec - Wyrażam zgodę i jednocześnie zgłaszam kandydaturę Pana 

Zakrzewskiego Piotra. 

- p. Przewodniczący - Proszę o odniesienie się do tej kandydatury. 

- p. P. Zakrzewski - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Mamy czterech kandydatów. Czy ktoś jeszcze 

chciałby zgłosić kogoś do Komisji Uzdrowiskowej? Jeśli nie widzę, to zamykam 

w takim razie listę kandydatów. Jednocześnie pozwolę sobie odczytać. Zostali 

zgłoszeni jako członkowie Komisji Uzdrowiskowej Zdrowia i Opieki Społecznej 

następujący radni: radny Marzec, radny Szadłowski, radna Murawiec i radny Piotr 

Zakrzewski. W związku z powyższym, zarządzam glosowanie nad tymi 

kandydaturami. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru składu osobowego - Komisja Uzdrowiskowa oraz Zdrowia i Opieki 

Społecznej 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 
 

 - p. Przewodniczący - Stwierdzam, że jednogłośnie kandydatury uzyskały 



poparcie wszystkich 15 radnych. W związku z czym, proszę o osoby, które weszły 

w skład tej komisji o ukonstytuowanie swojej komisji i zarządzam jednocześnie 

krótką przerwę. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Wznawiam posiedzenie, zgłasza się Pan radny Szadłowski. 

Oddaję głos. 

- p. D. Szadłowski - Dziękuję, Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka 

Rado. Komisja Uzdrowiskowa, Zdrowia i Opieki Społecznej - na 

Przewodniczącego wybrano moją osobę. Natomiast na Wiceprzewodniczącego 

Komisji został wybrany Pan radny Robert Marzec. 

- p. Przewodniczący - Gratuluję. 

 

- p. Przewodniczący - W kolejnym punkcie dokonamy wyboru członków Komisji 

Komunalnej i Porządku Publicznego. Można zgłaszać kandydatów. Radny 

Tomasz Dziarski. 

- p. T. Dziarski – Dziękuję, Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka 

Rado na członka Komisji Komunalnej zgłaszam kandydaturę radnego 

Zakrzewskiego. 

- p. Przewodniczący - Czy radny Zakrzewski wyraża zgodę? 

- p. P. Zakrzewski - Tak, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Radny Marzec, proszę o zgłoszenie kandydata. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, na kandydata do Komisji Komunalnej 

zgłaszam Tomka Dziarskiego. 

- p. Przewodniczący - Czy radny Dziarski wyraża zgodę? 

- p. T. Dziarski - Panie Przewodniczący, tak  - wyrażam zgodę, dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Również dziękuję. Zgłasza się radny Sobieraj. 

- p. S. Sobieraj - Proponuję kandydaturę radnego Marcina Majchrzaka. 

- p. Przewodniczący - Proszę radnego Majchrzaka. 

- p. M. Majchrzak - Zgadzam się, a jednocześnie proponuję kandydaturę 

Sebastiana Sobieraja. 

- p. Przewodniczący - Proszę radnego Sobieraja, czy wyraża zgodę? 

- p. S. Sobieraj - Wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Zgłasza się w dalszej kolejności radny Szadłowski. 

- p. D. Szadłowski - Panie Przewodniczący, jako członka wspomnianej komisji 

zgłaszam Pana radnego Roberta Marca. 

- p. Przewodniczący - Proszę o potwierdzenie. 

- p. R. Marzec - Panie Przewodniczący, wyrażam zgodę. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. 

- p. R. Marzec - Równocześnie zgłaszam kandydaturę Pana Piotra 

Zakrzewskiego. 



- p. Przewodniczący - Tak. Taka kandydatura już padła. Czy jeszcze ktoś chciałby 

zgłosić kandydaturę do Komisji Komunalnej i Porządku Publicznego? Nie widzę. 

Zamykam listę. Pozwolę sobie jeszcze przeczytać osoby, które zostały zgłoszone 

spośród Państwa radnych. Są to: radny Piotr Zakrzewski, radny Dziarski, 

Majchrzak, Sobieraj, radny Marzec i to wszystko. Tak, mamy 5 kandydatów.  

W związku z tym, ogłaszam krótką przerwę i proszę o ukonstytuowanie się. 

Przepraszam, oczywiście zarządzam głosowanie nad tymi kandydaturami. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru składu osobowego - Komisja Komunalna i Porządku Publicznego 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący - Mamy już wynik głosowania. Jest to 15 głosów za.  

W związku z tym, ogłaszam krótką przerwę i proszę o ukonstytuowanie się 

komisji. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Wznawiam posiedzenie. Zgłasza się radny Sobieraj. Oddaję 

głos. 

- p. S. Sobieraj - Panie Przewodniczący, członkowie Komisji na 

Przewodniczącego wybrali moją osobę, a na Wiceprzewodniczącego Pana Piotra 

Zakrzewskiego. 

- p. Przewodniczący - Gratuluję. 

 

- p. Przewodniczący - Dobrze. Szanowni Państwo pozwolę sobie w takim razie 

odczytać tekst uchwały w sprawie wyboru składu osobowego pozostałych komisji 

stałych Rady Miejskiej.  

„Na podstawie obowiązujących przepisów Rada Miejska uchwala, co następuje: 

paragraf 1 ustęp 1: Stwierdza się, że w głosowaniu jawnym w skład niżej 

wymienionych komisji stałych wybrani zostali: 

a) Komisja Finansowo-Budżetowa, Planowania i Współpracy Gospodarczej: 

radny Krzysztof Zakrzewski, radna Aldona Nocna, radny Dariusz Jaworski, radny 



Zbigniew Stawiszyński, radny Daniel Skibiński, radna Agnieszka Rybczyńska 

oraz radna Karolina Rytter 

b) Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta: radny 

Szadłowski, radna Murawiec, radna Rybczyńska, radny Marcin Majchrzak, radny 

Krzysztof Zakrzewski, radna Karolina Rytter oraz radny Robert Marzec. 

c) Komisja Uzdrowiskowa oraz Zdrowia i Opieki Społecznej: radny Robert 

Marzec, radny Dariusz Szadłowski, radna Alicja Murawiec oraz radny Piotr 

Zakrzewski. 

d) Komisja Komunalna i Porządku Publicznego: radny Piotr Zakrzewski, radny 

Tomasz Dziarski, radny Marcin Majchrzak, radny Sebastian Sobieraj oraz radny 

Robert Marzec. 

Ustęp 2. Ustalenie wyników głosowania zawiera protokół obrad.  

Paragraf 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu  

w Biuletynie Informacji Publicznej”. 

Poddaję w takim razie tekst uchwały pod Państwa głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru składu osobowego pozostałych komisji stałych Rady Miejskiej 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

 

- p. Przewodniczący - Mamy wyniki głosowania. Rada głosowała jednogłośnie - 

15 głosów za. Dziękuję. Ogłaszam krótką przerwę w obradach. 

 

Przerwa 

 

6) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechocinka 

 

- p. Przewodniczący - Wznawiam sesję Rady Miejskiej. Szanowni Państwo, 

proszę o ciszę i jednocześnie informuję, że jesteśmy w punkcie, gdzie będziemy 

procedować uchwalę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Ciechocinka. Jednocześnie informuję, że w przerwie posiedzenia zebrała się 

właściwa dla tego tematu Komisja Finansowo-Budżetowa, Planowania  



i Współpracy Gospodarczej. Pozwolę sobie poprosić Przewodniczącego Komisji 

o zreferowanie przebiegu i wyrażenie opinii na temat przedmiotowej uchwały. 

- p. D. Jaworski - Dziękuję, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Komisja na 

swoim posiedzeniu w dniu dzisiejszym przeanalizowała przedstawiony projekt 

uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Ciechocinka i rekomenduję tę 

uchwałę  w przedstawionej wersji. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. Poproszę jeszcze o opinie Pana 

Burmistrza. 

- p. Burmistrz - Mam zapewnienia od Pana Skarbnika, Pani Skarbnik, że uchwała 

i zmiany, które zostaną wprowadzone, mają odzwierciedlenie w budżecie Miasta 

Ciechocinek. W innym przypadku zostaną po prostu uchwałą Rady Miejskiej  

4 czerwca Państwu przedstawione, jako wniesiona poprawka w celu uzupełnienia 

brakujących środków. Oczywiście po przeliczeniu. 

- p. Przewodniczący - Jeżeli są jakieś głosy, zarządzam dyskusję. Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Zarządzam w takim razie głosowanie nad uchwałą w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechocinka. Proszę o oddawanie głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ciechocinka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Jednocześnie stwierdzam, że oddano 15 głosów 

za. 

- p. Burmistrz - Panie Przewodniczący, mogę zabrać głos? 

- p. Przewodniczący - Proszę, Panie Burmistrzu. 

- p. Burmistrz - Chciałem bardzo podziękować za ustalenie takiego wariantu i za 

zgodę całej Rady. Tym bardziej, że Państwo też jesteście świeżymi radnymi. 

Podejmujecie tę decyzję dość wyraźną. Jest to też od Państwa sygnał na to, że 

razem wspólnie budujemy zaufanie. Także bardzo dziękuję. W celu uzasadnienia, 

ja bym chciał dodać jeszcze, co do kwestii zabezpieczenia środków na tę uchwałę. 

Warto tutaj powiedzieć, że w budżecie Miasta zostają środki z niewypłacenia 

poprzedniemu Burmistrzowi - bo jego kadencja trwa - odprawy trzymiesięcznej, 



więc tak naprawdę te środki, które zostają z tej odprawy, są w stanie pokryć to 

wynagrodzenie do końca roku. Bez problemu. Także jeszcze raz Państwu 

dziękuję. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Zanim przejdziemy do kolejnego punktu, ja tylko 

pozwolę sobie Przewodniczącego Komisji Finansowej zapytać, czy kolejna 

uchwala była procedowana i była opiniowana przez Państwa komisję? 

- p. D. Jaworski - Tak jest, Panie Przewodniczący. Kolejna uchwała też była 

procedowana i jest zaopiniowana. 

 

6) w sprawie ustalenia zasad, na jakich przysługują radnym diety oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych 

 

- p. Przewodniczący - Dobrze. W takim razie w sposób formalny przechodzimy 

do kolejnego punktu. Jest to uchwała w sprawie ustalenia zasad, na jakich 

przysługują radnym diety oraz zwroty kosztów podróży służbowych.  

W tym momencie prosiłbym przedstawiciela Komisji Finansowo-Budżetowej, 

Planowania i Współpracy Gospodarczej o informację na temat tego projektu. 

- p. D. Jaworski - Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 

Burmistrzu, Komisja Finansowo-Budżetowa dyskutowała nad tym punktem. 

Chcielibyśmy wprowadzić małą zmianę, tzn. w paragrafie 3 ustęp 2 „ulegał 

obniżeniu o 5%”. Chcielibyśmy wprowadzić „o 2%”. 

- p. Przewodniczący - Tak, punkt drugi. Paragraf 3 ustęp 2. Na czym polegałaby 

zmiana? Tu jest napisane „5%”. Komisja głosami 6:1 zaproponowała wpisać 

„2%”. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję bardzo. W takim razie musimy przegłosować taką 

poprawkę. 

- p. D. Jaworski - Chciałem dodać, że cała uchwala została później przyjęta 

jednogłośnie. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję za tę informację. Proszę o przygotowanie  

w takim razie głosowania, które taką poprawkę Komisji Finansowej będzie 

uwzględniało. Przypominam, że głosujemy najpierw samą poprawkę, 

wprowadzoną czy sugerowaną przez Komisję Finansową, a dopiero później 

przejdziemy do procedowania całej uchwały. Rozumiem, że głosowanie jest już 

przygotowane. Można głosować. 

 

Głosowano w sprawie: 

uwzględnienia poprawki do projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad, na 

jakich przysługują radnym diety oraz zwrotu kosztów podróży służbowych.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

- p. Przewodniczący - Poprawka została przyjęta jednogłośnie. 15 głosów za. 

Poproszę w dalszej kolejności o opinię Burmistrza na temat przedmiotowej 

uchwały. 

- p. Burmistrz - Pieniądze - tak jak w poprzedniej sytuacji - są zabezpieczone  

w budżecie, także tutaj Pan Skarbnik też zapewnia, że jeżeli Państwo tę uchwałę 

przyjmiecie, to nie będzie problemu z jej realizacją. 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Czy są jakieś głosy w dyskusji? Jeżeli nie ma, 

zarządzam głosowanie uchwały w sprawie ustalenia zasad, na jakich przysługują 

radnym diety oraz zwroty kosztów podróży służbowych wraz z poprawką 

zgłoszoną przez Komisję Finansową, a następnie przegłosowaną przez Radę 

jednogłośnie. Proszę o przygotowanie głosowania. Proszę o oddawania głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad, na jakich przysługują radnym diety oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych wraz z poprawką 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Dziarski, Dariusz Jaworski, Marcin Majchrzak, Robert Marzec, Alicja 

Murawiec, Aldona Nocna, Agnieszka Rybczyńska, Karolina Rytter, Daniel 

Skibiński, Sebastian Sobieraj, Zbigniew Stawiszyński, Marcin Strych, Dariusz 

Szadłowski, Krzysztof Zakrzewski, Piotr Zakrzewski 

 

 

- p. Przewodniczący - Dziękuję. Zakończyliśmy głosowanie. 15 głosów za.  

 

Ad. 5. Informacje o dyżurach radnych w 2024 roku 

 

- p. Przewodniczący - Szanowni Państwo, proponuję w dalszej kolejności jeszcze 

omówić z Paniami z Biura Rady, jak i wewnętrznie z Panem Burmistrzem temat 



dyżurów radnych. Proponuję i zarządzam 5 minut przerwy, abyśmy sobie tutaj 

ustalili sprawy techniczne i po tych kilku minutach przerwy wznowimy obrady. 

 

Przerwa 

 

- p. Przewodniczący - Wznawiam obrady pierwszej sesji. Jednocześnie spieszę 

poinformować, że plan przyjęć wyborców i interesantów przez radnych 

Ciechocinka w 2024 roku został uzgodniony. Takie dyżury będą pełnione przez 

radnych we wtorki w godzinach 15:00-16:30. Natomiast Przewodniczący będzie 

przyjmował interesantów również we wtorki w godzinach 15:30-17:00. 

Jednocześnie śpieszę Państwa poinformować, w zasadzie zaprosić na wydarzenie, 

na które mają Państwo zaproszenie od Studia Piosenki Ajki, które zaprasza 

szanownych radnych Rady Miejskiej Ciechocinka na koncert „Przeboje polskie  

i nie tylko”. Odbędzie się 18 maja o godzinie 16:00 w Teatrze Letnim. To 

zaproszenie będzie dostępne w Biurze Organów Samorządowych. Otrzymali 

Państwo również zaproszenie od Miejskiej Rady Seniorów w Ciechocinku na 

Ciechociński Dzień Seniora, który odbędzie się 25 maja o godzinie 11:00 w parku 

Zdrojowym w Ciechocinku. Szczegółowy harmonogram znajduję się również  

w zaproszeniu, które będzie dostępne w Biurze Organów Samorządowych. 

Jednocześnie otrzymałem prośbę o przekazanie na Państwa ręce zaproszenia od 

Pana Jacka Szyłkowskiego na koncert charytatywny, który odbędzie się  

w niedzielę, 19 maja o godzinie 15:00 w muszli koncertowej w parku Zdrojowym.  

 

6. Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej Ciechocinka kadencji 2024 - 2029 

 

- p. Przewodniczący - Na tym szanowni Państwo wyczerpaliśmy porządek 

dzisiejszej sesji. Zamykam pierwszą sesję Rady Miejskiej Ciechocinka. Proszę  

o powstanie do Hymnu Państwowego. 

 

Na rozpoczęcie i zakończenie sesji odsłuchano hymn RP.  

 

Protokolantki:                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej:  

 

Justyna Małecka                Marcin Strych 

 
Maja Masłowska                           

 

 

 

 


